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1 desembre 2007 

La mala educación 

No hablaremos de la película de 
Pedro Almodóvar, ni tampoco 
queremos copiar titulares publi
cados en la prensa local de la 
semana pasada. El titular viene muy 
al caso al tema que hoy abordamos 
en nuestro artículo de opinión, ya 
estaba decidido la semana pasada y 
por eso lo mantenemos. 

En reciente rueda de prensa el concejal Gandia ha 
reclamado del alcalde que deje de decir tanto "¡por 
favor .... !" e imponga más mano dura en los plenos a 
aquellos asistentes de entre los bancos del público 
que hagan muecas, ademanes, se exclamen, o 
increpen las intervenciones de los concejales del PP. 

Y tiene razón porque el público asistente a los 
plenos, defienda el color que defienda, está 
obligado a comportarse deforma comedida y debe 
mantenerse en silencio para no interferir en lo más 
mínimo en el desarrollo de las sesiones; máxime 
cuando al final de los plenos tienen la posibilidad 
de intervenir formulando ruegos y preguntas al 
alcalde. 

El concejal Gandia estará también de acuerdo con 
nosotros en que las buenas formas no sólo se les 
debe exigir al público asistente, sino que también 
deben formar parte fundamental del código de 
comportamiento de todos los ediles de nuestra 
corporación que se sientan en las bancadas del 
estrado. 

Y están obligados a ejercerlas muy especialmente 
desde el primer día que se sienten en las bancadas. 
No lo olvidemos ese primer día ... , sí, sí ... , justo 
ese .. . , el día del pleno para la investidura del nuevo 
alcalde; usted señor Gandia, su jefe de filas y el resto 
de sus compañeros, en vez de levantarse de sus 
asientos para acallar el bochornoso espectáculo 
de pitidos, gritos, insultos de tal magnitud como 
el de ¡asesino!, empujones,. zarandeos y otras 
agresiones físicas, que prodigaron sus partidarios, 
se dedicaron a jalearlos, alguna incluso desfilando 
hacia el juramento con los dos brazos en alto y con 
los dedos índice y corazón abiertos en forma de la 
V de victoria. 

Ese día perdieron la oportunidad de acaparar para 
sí la fuerza de la razón, y la han seguido perdiendo 
pleno tras pleno, en que no han cesado de insultar 
de forma continua y reiterada a Javier Balada. 
Aunque don Juan Bautista insulte de forma amable 
contando chistes de caracoles, no deja por ello de 
ser un insulto personal. 

Nos parecen muy mallas increpaciones del público, 
pero nos parecen aún mucho peor las increpaciones 
que emanan desde la "leal oposición". Un consejo 
barato para bajar la crispación y el "espectáculo" de 
nuestros plenos: No les hagan ustedes a los demás 
aquello que no quieran para ustedes. 

Pero es que a veces, algunos de sus discursos son 
como para hacer que el público asistente salte 
disparado de sus bancos. No es ni más ni menos 
que lo que ocurrió al final del último pleno ordinario 
en el que al diputado don Mariano no se le ocurrió 
otra cosa más que preguntarle al alcalde si era 
consciente del gran esfuerzo que había realizado 
el PP de Vinarós para llegar al consenso final en las 
obras del contramuelle. 

Tras una pregunta incendiaria; y es incendiaria 
porque la hace la persona que justamente ha sido 
la que, desde el primer momento hasta el final, no 
sólo se ha mantenido absolutamente en contra de 
Salvem el Nostre Port, sino que ha hecho todo lo 
que ha estado a su alcance para que el consenso 
entre la plataforma y la Conselleria fracasase; y 
porque encima pretende acaparar en exclusiva el 
éxito de acuerdo conseguido principalmente por 
el buen entendimiento entre el alcalde y el director 
general de Ports; ¿qué reacciones caben esperar? 

No hablemos ya de las reacciones que suscitó la 
manifestación del señor Gandia por la que decía 
no reconocer al señor Romeu como alcalde. O 
volviendo nuevamente al pleno de investidura, 
¿se imaginan lo que hubiese podido ocurrir si 
Jordi Romeu hubiese ordenado la expulsión de los 
manifestantes del PP que nos increpaban? Es que 
podría haber pasado de todo. 

Un alcalde está para dirigir y moderar los plenos. 
Esto es lo que hizo Javier Balada y es lo que ahora 
hace Jordi Romeu y, créannos, moderar con una 
forma de ejercitar la oposición como la que hizo y 
hace el PP resulta bastante difícil. 

Cambien las formas, verán como 
seremos capaces de hacer 
política educada, no crisparemos 
al público y evitaremos los 
espectáculos mediáticos, que 
han hecho que los plenos del 
Ayuntamiento de Vinaros se 
hayan convertido en un Gran 
Hermano de máxima audiencia 
en las televisiones locales, porque 
a este paso, vamos a poderles 
cobrar más derechos de emisión 
que los que les cobra la liga de 
fútbol a las grandes cadenas. 
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Preguntes del BLOC 
del pie ordinari 13-11-07 

www.blocvinaros.com 

Sr. Fontanet. Gracies, senyor 
alcalde. Bé, des del ve"lnat del carrer 
de les Animes, després de passar el 
que han passat, la gent que viu en 
aquest carrer ha vist una vegada els 
han posat els fanals que són molt 
deficitaris a l'hora de fer llum. Tenen 
previst ampliar la potencia o canviar 
els fanals? 
Sr. Alcalde. El nombre de fanals no, 
seran els mateixos, pero sí els watts 
de les bombetes, evidentment, 
l'empresa ha fet rabiar, i també ens 
fa rabiar pera canviar-les, pero estan 
previstes per l'enginyer municipal 
que siguen de 240 watts, ambla qual 
cosa creiem que millorara o ha de 
millorar, evidentment, la il ·l uminació 
encara és molt tenue. 
Sr. Fontanet. Després de la reunió 
que va tindre amb el director 
general d'lntegració de les Persones 
amb Discapacitat, el senyor Pedro 
Hiralgo (on també vaig assistir en 
eixa reunió) es va comprometre a 
iniciar l'expedient per fer el centre 
ocupacional i el centre de dia per a 
les persones amb minusvalía; ens 
pot dir en quina situació esta aquest 
expedient? 
Sr. Alcalde. Esta igual i partint de 
la pregunta que vosté fa, al llarg 
d'aquesta setmana farem un escrit, 
tal com vam quedar per iniciar 
el protocol de gestió encara que 
tal com també ens va prometre, 
estava en espera de l'aprovació deis 
pressupostos i aleshores su poso que, 
com ens va prometre, hi hauria una 
partida, llavors comenc;:ara a menejar
se les coses. Esperarem l'a provació 
deis pressupostos de la Generalitat. 

Sr. Fontanet. Diverses persones 
ens han preguntat, després de la 
correguda de bous del27 d'octubre, si 
I'Ajuntament ajuda economicament 
les corregudes de bous. 
Sr. Alcalde. No. 
Sr. Fontanet. També hem vist que -
he m entrat per Vinaros perla N-238-, 
i hem vist que tot esta igual. Podem 
assegurar que és una de les pitjors 
entrades del poble de la manera com 
ha quedat, per la seua perillositat i 
per la seua poca funcionalitat que 
té per a les fabriques que hi ha en 
aquesta carretera, per tant, ens 
pot explicar per que encara esta en 
aquesta situació i si hi ha pensat fer
hi alguna actuació? 
Sr. Alcalde. L'actuació que hi ha és 
la seua prolongació i la seua licitació 
per arribar fins a l'entrada de la A-7, 
pero, del tema de la rotonda i altres 
de moment no hi ha res, és a dir, no 
sabem si en el projecte es modificara 
a instancies de carreteres. Esperem 
que, o bé en el projecte o bé en 
modificació, puga atenuar-se la 
situació en que ha quedat. 
Sr. Fontanet. Hem vist per fi que ja 
s'han comenc;:at les obres de la segona 
fase també del passeig, pero també 
voldríem preguntar i molta gent es 
pregunta que passa ambla primera, 
si s'acaben o no s'acaben perqué 
també estan patint el que pateixen 
els comerc;:os i restaurants que estan 
ubicats al passeig. 1 també voldríem 
saber informació: que passa en eixa 
primera fase, si s'obre o no s'obre ja al 
públic i a la gent del poble. 
Sr. Alcalde. En la primera fase, vam 
dir a finals de novembre o primera de 

desembre s'obrira en les condicions 
que hem anat anunciant, en el sentit 
que els elements ornamentals, 
siguen fanals, esperem que els fanals 
puguen tindre una construcció més 
rapida i el mobiliari podria mancar, 
pero, esperem que se solucione com 
més rapid millor. El dilluns dia 19 a 
les sis de la tarda farem una sessió 
amb l'arquitecte, amb la premsa, 
els polítics, amb representants deis 
comerciants del mercat, etc., i que ens 
parle de tot el que és la fase i podran 
fer les preguntes també directament 
al director d'obres propiament dit. 
Sr. Fontanet. Hem rebut diverses 
queixes i així ho hem fet saber 
públicament en una roda de premsa, 
pero també li ho volíem preguntar 
personalment si tenen pensat alguna 
actuació en els ventiladors de la plac;:a 
de la Mera que fan soroll i tiren l'aire a 
la part del vianant i del comerc;:os? 
Sr. Alcalde. El soroll ha anat 
augmentant en els últimes mesos, 
no al comenc;:ament. Evidentment, 
esta avisada l'empresa, l'empresa 
instal·ladora perqué ho revise, i 
rebaixe el soroll. L'aire deis ventiladors 
sí que es pot desviar deis vianants 
cap a dins, com estava previst 
inicialment, de cara a la vegetació, 
i es puga aconseguir una millora, 
estem en aixo. 
Sr. Fontanet. Bé, ja en el pie del 
mes d'octubre li vaig transmetre 
els problemes que hi van haver en 
dissabte i dies festius, al parquing 
provisional on estara ubicat el 
futur auditori, i com encara no esta 
senyalitzat, ja és la segona vegada 
que li ho demano o li ho prego; que 

es pose alguna senyalització perqué 
no es tanque l'entrada i sortida deis 
vehicles. 
Sr. Alcalde. S'ha posat alguna tanca 
pero no és suficient... he m vist que no 
dóna el resultat. Es mirara de marcar
he i a la vegada algun elementfix per 
a marcar l'entrada i la sortida. No sé 
el que tardara, la disponibilitat de la 
Brigada, pero per la utilitat que esta 
donant últimament, s'ha de fer. 
Sr. Fontanet. Ja, l'últim prec que li 
faig. Va sortir per roda de premsa que 
I'Equip de Govern volia fer les 700 
places de parquing en el que seria 
la segona fase de la remodelació del 
port. Es va dir que s'estava mirant 
de fer el projecte i tot aixo, i bé, li 
preguem que en eixe projecte vol e m 
participar en la proposta d'obrir 
aquest espai cap a la mar i que no hi 
haja cap impediment perqué es puga 
ve u re la mar, per tant, li demano que 
el di a que es posen afer eixe projecte, 
dones bé, volem proposar les nostres 
idees. 
Sr. Alcalde. Jo cree que les últimes 
sessions de treball que hem tingut 
ambla Direcció General de Ports, on 
estan representats tots, estan en les 
obres inicials del que és l'ampliació 
i la remodelació, després vindran 
totes les altres zones. 1 evidentment, 
encara estem per firmar el protocol 
que havíem dit i tornara a vindre el 
director general i, llavors, sera quan 
hem de posar en el protocol, la 
integració de la plac;:a del Primer de 
Maig, i les idees que li poguéssem 
suggerir tots als tecnics de la 
mateixa Conselleria. 

En qué estem treballant ? 
l . Per registre d'entrada i per escrit demanar que en l'urbanització El Garrofer 

i més concretament del carrer Triador V que s'asfalte per ser l'únic que falta 
en aquesta urbanització, amb data 28 de setembre. 

2. Per registre d'entrada i per escrit demanar que és col·loque a l'illa de 
vianants un panell informatiu per als conductors que vénen del carrer de 
Sant Francesc que van al carrer del Pilar i pla<;:a de Jovellar per informar
los d'on es traben els edificis d'interés municipal com són l'ajuntament, la 
Policia Local, el centre comercial, els jutjats, les escoles, la N-340, etc., amb 
data 2 d'octubre. 

3. Per registre d'entrada i per escrit de manar que s'estudie col·locar contenidors 
de reciclatge menuts a tots els centres educatiu per facilitar i fomentar el 
reciclatge en en l'alumnat, amb data 26 d'octubre. 

4. Sol-licitar a la comissió d'agricultura que la Confederació Hidrografica del 
Xúquer fa<;:a vindre els tecnics oportuns per revisar el lateral del barranc 
d'Aiguadoliva en la partida de les Morteres. 

S. De manar la col·locació de senyalització i bandes reductores al ca mí deis Pals 
a l'altura de la urbanització que hi ha al costat del riu Cervol, reivindicació 
feta pels mateixos ve"lns. 

6. Recollir les demandes i peticions del Consell Escolar del Manuel Foguet com 
a representant de I'Ajuntament i fer-ne un seguiment. 

7. Presentació de les propostes del BLOC per als pressupostos 2008 a l'equip 
de govern PSOE-PVI. 

8. Presentar al pie ordinari una moció relativa a la commemoració del ?Sé 
aniversari de les Normes de Castelló i una altra per anomenar un carrer o 
pla<;:a a la compositora, pintora i professora de solfeig, Matilde Salvador. 

9. Promoure i gestionar una reunió amb l'equip de direcció d'obra i una 
altra amb !'alcalde i regidor d'Urbanisme per respondre a les inquietuds 
i preocupacions del ve"ins i les ve"ines i veure com es desenvoluparan les 
obres de remodelació del carrer de I'Angel peral dilluns 26. 

1 O. Votar en contra de la modificació puntual del PGOU número 13 on 
es passa de sol terciari a sol residencial en la zona de Pius XII, amb un 
augment de metres de sostre del 72%. Amb l'abstenció del PP i els vots a 
favor del PSOE-PVI, s'aprova iniciar aquesta modificació, esperem que siga 
reconsiderat pel PP a l'hora de la votació definitiva. 

Assistir a les 21 comissions informatives i juntes de portaveus. 
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El paseo de la costa sur, 
en estado deplorable 

~ 
partido popular 

VINARÓS 

http://www.ppvinaros.es 

Un paseo "maravilloso" 
Cuando hace unos pocos meses terminaron las 
obras del paseo de la costa sur, nuestro actual 
alcalde, Jorge L. Romeu, intentó convencer a 
los vinarocenses que ese paseo sería referencia 
para nuestra ciudad puesto que debería ser la 
continuación natural del paseo marítimo. 

Lamentable estado de conservación 
Pero tan sólo unos meses después el paseo 
de la costa sur ofrece, al igual que muchos 
otros lugares de nuestra ciudad, un aspecto 
lamentable, sucio, abandonado, muestra una 
vez más de la ineficacia del Equipo de Gobierno 
que tenemos al frente del consistorio. Un paseo 
privilegiado como el de la costa sur no se 
merece el abandono al que Romeu y Balada lo 
han dejado. 

Paseo de suciedad 
Suciedad por todas partes, escombros, de 
todo se puede encontrar a lo largo de la 
costa sur. Una ingente cantidad de basura 
que demuestra que nadie se preocupa en el 
Ayuntamiento por la limpieza y cuidado de 
esa zona . Visto el estado actual de ese paseo 

muchos nos tememos que desde el día de su 
inauguración dudamos que algún responsable 
municipal se haya acercado para comprobar 
su estado actual. 

Paseo de abandono 
Romeu y Balada han dejado a su suerte a una 
de sus obras de la anterior legislatura. Para 
nuestro tándem de alcaldes lo importante es 
salir en la foto el día de la inauguración para 
despreocuparse al día siguiente. Si no hay foto 
no hace falta preocuparse por esa zona. La falta 
de limpieza general en Vinarós se hace más 
patente en la costa sur. Un simple paseo por esa 
zona da una idea sobre cómo gestionan Romeu 
y Balada a nuestra ciudad. Todavía hoy, y a pesar 
de las múltiples demandas realizadas desde el 
Partido Popular, no se han colocado bancos de 
descanso para la gente que realiza sus paseos. 
¿Nos harán caso algún día? 

Escaparate para el turismo? 
Y eso también es importante. El paseo de la costa 
sur es escaparate para los visitantes. Aquellos 
turistas que acudan a nuestra ciudad y se den 
un paseo por la zona estamos seguros que no 
volverán y que para nada promocionarán a 

nuestra ciudad cuando vuelvan a sus lugares 
de origen. De nada servirá que nos gastemos 
miles de euros de todos en propaganda y en 
concursos de cocina si después aquello que 
tenemos cerca y que de verdad dice como es la 
ciudad se parece más a un estercolero que a un 
paseo agradable 

¿Y el paseo marítimo? 
Miedo nos da pensar en el futuro del paseo 
marítimo. Y no es por el sobrecoste de las 
obras, ni por cómo se desarrollan las mismas, 
sino porque si como anunció Romeu el paseo 
de la costa sur es la prolongación del paseo 
marítimo... vayamos preparándonos los 
vinarocenses porque la imagen será de pena y 
tercermundista. 

La propuesta del Partido Popular 
En el Partido Popular creemos en el Vinarós 
turístico y sostenible, en el turismo familiar y 
por eso exigimos a nuestro Ayuntamiento que 
hable menos, que prometa sólo lo que pueda 
cumplir y que adopte las medidas necesarias 
para que el paseo de la costa sur esté limpio, 
arreglado y dé la imagen que todos deseamos 
de nuestra ciudad. 

92 
Romeu y Balada prometieron que en septiembre de 2007 

empezarían la remodelación del mercado 

días incumpliendo su palabra y sin saber que hacer con el Mercado 
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Partido judicial de Albocasser 
¿Necesidad o conveniencia? 

www.pspv-psoe.net/vinaros 
C./ Sant Francesc, 18 - 1 er A 

Tel. 964 452501 PSPV ~ 
PSOE~ 

El pasado 17 de octubre, 
el pleno de las Cortes 
Valencianas aprobó con 
los votos exclusivamente 
del Partido Popular una 
Proposición no de Ley, 
en la que se solicitaba 
al Gobierno de España 
la creac1on del partido 
judicial de Albocasser. 

Este nuevo partido judicial 
pretende agrupar 37 municipios 
de la provincia de Castelló, 
segregados de los partidos 
judiciales de Vinarós y Castelló, 
entre los que se encuentran 21 
municipios del partido judicial de 
Vinarós como son por ejemplo: 
Morella, Sant Mateu, Traiguera, 
Xert, etc. 
Desde el PSPV-PSOE de Vinarós, 
nos mostramos totalmente en 
contra de esta proposición, ya que 
entendemos que es innecesaria, 
no está justificada y se ha hecho 
sin consenso ni dialogo con los 
sectores implicados. 
La Conselleria de Justícia de 
la Generalitat Valenciana en la 
elaboracióndeesta proposición no 
ha tenido ningún tipo de contacto 
con los municipios afectados, 
ni tampoco con los abogados y 
demás profesionales relacionados 
con la Administración de Justicia, 
los cuales ya se han manifestado 
en contra, recordemos que 
la Agrupación de Abogados 
del Maestrat ha remitido un 
manifiesto en contra de la 
propuesta de creación de 
un nuevo partido judicial en 
Albocasser, lo que demuestra 
el talante poco dialogante de la 
Generalitat Valenciana y la poca 

importancia que la misma da a 
la defensa de los intereses de los 
ciudadanos que se pueden ver 
afectados por un proyecto de 
estas características. 
Este nuevo partido judicial, 
como decíamos anteriormente, 
es innecesario y su creación 
no tiene ninguna justificación, 
la construcción de un centro 
penitenciario no exige la creación 
de un partido judicial, ni siquiera 
de un juzgado de vigilancia 
penitenciaria, ya que el control 
de la situación de los reclusos, 
que es de lo que se ocupan estos 
juzgados, podría estar adscrito al 
juzgado de Castelló. 
Pero, lo que es totalmente 
desproporcionado es la creación 
de dos juzgados de primera 
instancia e instrucción en 
Albocasser, ya que dado el 
carácter rural de los municipios 
que estarían incluidos bajo 
su jurisdicción, su poca 
conflictividad, el número irrisorio 
de pleitos y su escaso número 
de habitantes (24.000 según el 
Consell) y considerando que la 
Ley de Planta y Demarcación 
Judicial establece como número 
ideal de habitantes por juzgado 
el de 25.000 nos sobran unos 
cuantos. 

Tampoco es argumento que 
justifique el paso de municipios 
del Maestrat y de Els Ports a este 
nuevo partido judicial la descarga 
de asuntos de los juzgados de 
Vinarós, ya que no implicaría una 
reducción de la carga de trabajo 
de estos juzgados, sino que 
perjudicaría las posibilidades de 
obtener un quinto juzgado de 
primera instancia e instrucción 
por lo que sería más eficaz reforzar 
los medios materiales y humanos 
de los juzgados de Vinarós 
con la creación de un quinto 
juzgado, que además supondría 
una mayor estabilidad de los 
jueces en su puesto de trabajo al 
poder acceder a la condición de 
magistrados. 
El Partido Socialista entiende que 
una justicia eficaz es una justicia 
cercana a los ciudadanos, por 
lo que la distancia física de los 
ciudadanos a las sedes judiciales 
y las condiciones de las vías de 
comunicación deben ser tenidas 
en cuenta para elaborar cualquier 
proyecto de demarcación 
judicial. 
Nada de lo expuesto ha sido 
tenido en cuenta por el PP en 
su proposición, únicamente les 
mueven intereses partidistas. 
En las pasadas elecciones 

municipales el Sr. Fabra (Don 
Carlos) vio peligrar su "trono" en 
la Diputación y alumbró la idea 
de un nuevo partido judicial que 
significaría un diputado provincial 
más y en estos mun1c1p1os 
dada la composición de los 
ayuntamientos probablemente 
sería del PP. Una vez más, cuenta 
la suma de votos y no los intereses 
de los ciudadanos. 
Por último y en lo que respecta 
a nuestra ciudad como cabeza 
del partidO< judicial de Vinarós, 
la creación del partido judicial 
en Albocasser, no le beneficiaría 
en nada, sino todo lo contrario, 
restarle población significa que 
muchos de estos ciudadanos 
dejarán de venir para realizar 
gestiones judiciales, visitas que 
aprovechan para realizar compras 
y otros servicios y esto disminuiría 
la actividad comercial de nuestra 
ciudad. 
En definitiva, Vinarós perdería 
protagonismo como capital de 
la comarca y sede de servicios 
comarcales que defendemos e 
impulsamos los socialistas. 
¿Qué harán los concejales y el 
diputado del Partido Popular 
de Vinarós? ¿Defenderán los 
intereses de Vinarós o los de su 
partido? 



Ha passat el temps de confian<;:a 

/ <1..._: • .,?". Associació de veins Migjorn 

4a decada 1/uitant pe/ pob/e 

Ja ha passat el temps de confianc,:a d'enc,:a de la formació del 
nou Ajuntament de Vinarós. 
Per tot el que hem pogut comprovar una vegada passat 
aquest temps prudencial. i vist el comportament polític deis 
nostres representants, poco gens ha canviat si ho comparem 
amb la legislatura anterior. Només fa falta anar als plens mu
nicipals, veure i escoltar les rodes de premsa ofertes per ells o 
llegir els articles a la premsa local. 
Sobre el tema del funcionament del nostre poble, quant de 
temps de confianc,:a necessitara I'Ajuntament perqué comen
cen a prendre mesures sobre alguns punts quotidians i que 
ens afecten en el nostre dia a dia? Quant de temps es neces
sita per prendre mesures sobre, per exemple, la merda deis 
gossos? Per a col-locar noms i senyals als carrers del poble 
que ara no en tenen? Perqué es regule la circulació? Perqué 
es deixen les escombraries i els mobles en un horari i en un 
dia determinat? Perqué es regule la circulació pel centre de 
la ciutat? Perqué es controlen els cotxes mal aparcats? Quant 
de temps necessitaran perqué quan es talle un carrer per 
obres es done pas per una altra alternativa convenientment 
senyalitzada? Cal col· locar indicacions per saber on es troben 
les institucions locals com la Policia, l'ambulatori, el mercat, 
Correus, l'ajuntament, etc. 
Cal que es col-loquen marquesines a les para des d'autobusos, 
cal reparar els fanals quan es fon una bombeta i passen dies 
sen se reposar-les, netejar els carrers, controlar la velocitat deis 
vehicles i el soroll ocasionat, sobretot, per motos, cal netejar 
els contenidors i controlar els deis afores del poble. 1 tantes 
altres coses del nostre dia a dia d'una ciutat que la fan més 
agradable i amb més qualitat de vida. 
Cal reconéixer que s'han realitzat o s'estan realitzant obres 
que són d1nterés peral poble, el condicionament i l'asfaltat
ge de carrers, la plac,:a de la Mera, la posada en marxa de l'am
pliació de !'hospital. la biblioteca, la primera i la segona fase 
del passeig i d'altres. També, segons s'ha assegurat al poble, 
la ciutat esportiva, la guarderia municipal, la residencia de la 
tercera edat, i algunes més. 
¿Per qué un ajuntament que contínuament esta magnifi
cant i recordant al poble les grans obres fetes i que ha de 
fer, obres que segons !'alcalde són pera una ciutat moderna 
i d 'a ltres que els ciutadans que les vivim dia a dia són ter
cermundistes? 
¿Per qué no es prenen mesures contra aquesta situació 
d'abandonament i ineficacia? On són els regidors presidents 
de les comissions corresponents? ¡No són els mateixos que 
van votar sí a favor de cobrar les retribucions! 
Nosaltres diem sí a les grans obres que puguen beneficiar el 
poble, pero sí també a les petites i quotidianes coses que aju
den a millorar la qualitat de vida deis ciutadans i demostren al 
mateix temps el bon func;ionament de I'Ajuntament. 
Sí al nou ambulatori 
Sí als nous col·legis 

Carta abierta de los comerciantes 
de Vinarós 

Associació de 
Comercianrs de Vinarós 

Ante la situación de agravio a la que nos vemos 
sometidos los comerciantes de Vinarós, no nos queda 
otro remedio que explicar públicamente el malestar 
que nos están provocando las obras emprendidas en el 
paseo marítimo. 
Como vecinos de Vinarós que somos, no nos oponemos 
en ningún momento a ninguna obra que sirva para la 
mejora de Vinarós, al contrario, estamos plenamente 
de acuerdo. Pero, obviamente, no a cualquier precio. En 
primer lugar, queremos mostrar nuestra disconformidad 
por la escasa planificación de las obras. Una situación 
que llegó a su punto culminante con el cierre de la plaza 
de Sant Valent. 
Esta situación de aislamiento a la que se ven sometidos 
nuestros comercios ha provocado que muchas 
personas, llegadas desde otros puntos de la comarca, 
vean imposible llegar hasta el centro. 
Las molestias se han incrementado en la última semana 
con la apertura al tráfico de las cal les Mayor y Santo 
Tomás. Y todo ello, a puertas de la campaña de 
Navidad, y que este año se nos presenta con más pena 
que gloria. 
Todo esto ha supuesto que comprar en el centro de 
Vinarós se haya convertido en un acto heroico, con 
unas consecuencias claras: los comerciantes estamos 
perdiendo dinero y no nos sentimos, en ningún 
momento, apoyados por el Ayuntamiento ya que no 
nos han pedido opinión sobre cómo planificar las obras. 
Pedimos que se tenga en cuenta nuestra opinión, que 
se nos oiga porque, entre otras cosas, queremos decir 
que consideramos Vinarós una ciudad de servicios, que 
durante décadas ha vivido de ser el centro comercial de 
la comarca. Y pensamos que esto se está olvidando para 
intentar convertirnos en una ciudad turística. 
Demandamos al Equipo de Gobierno municipal que 
nos expliquen a todos los comerciantes mediante 
una reunion los proyectos de remodelación del paseo 
marítimo - en todas sus fases- y cómo afectarán al resto 
de viales. Que nos digan cuánto tiempo estaremos en 
esta situación de aislamiento y que se dé alguna opción 
más cercana al centro para que nuestros clientes puedan 
aparcar sin problemas. Y queremos que se diga si, una 
vez finalizada la obra del paseo marítimo, deberemos 
conformarnos con únicamente las 1 8S plazas de 
aparcamiento subterráneo que prevé el proyecto. 

¿Y qué más Sr. Balada? 

Associació de Comerciants i Venedors del 
Mercat Municipal de Vinarós 

En contestación al escrito aparecido en El Diariet de la sema
na pasada (24-1 1 -07) por parte del P.V.I. cuyo máximo respon
sable es Sr. Balada. 
1. La asociación de vendedores del mercado "municipal" 
quiere manifestar su indignación y preocupación por lo pu
blicado. 
2. El mercado tenía una fecha de finalización de las concesio
nes, todos lo sabíamos. El actual Equipo de Gobierno parece 
que no. Y al final nos ha cogido el toro. 
3. Si considera que es un "proyecto desmesurado" porque 
insisten en hacer un mercado tan grande; cuando los ven
dedores lo prefieren más pequeño, más coqueto, de más 
calidad; en definitiva un mercado vivo, con todos los puestos 
ocupados. 
4. Si los vendedores hubieran sabido en su día de la faraónica 
obra del paseo marítimo que tenían en mente; con un insufi
ciente aparcamiento de 1 8S plazas, igual el P.A.I. de Mercado
na sería una buena idea para trasladar el mercado. 
S. Si estamos con la concesión vencida y en precario, es por
que el Equipo de Gobierno no hizo los deberes. 
6. Cree usted, señor Balada, que es la persona más indicada 
para decirnos: "un puesto en el mercado, llevado con visión 
comercial, puede y debe ser un negocio rentable"; sin co
mentarios señor Balada. 
?.Implicarse muy a fondo los vendedores, ¿de qué forma? Pa
gando las obras de remodelación del mercado, de los gastos 
de mantenimiento, del parque cubierto, diáfano, con techo 
translúcido, parecido al de la estación de Atocha de Madrid; y 
ya puestos podríamos pagar lo que falta del paseo marítimo, 
el paso subterráneo de Carrefour, la ciudad deportiva, el nue
vo ayuntamiento o que nuestros políticos renuncien al 60% 
del sueldo para implicarse muy a fondo con los vendedores. 
¿Qué opción le gusta más señor Balada? 
8. La asociación de vendedores cree que la financiación de 
la remodelación del mercado tiene que ser a partes iguales 
entre Ayuntamiento, Diputación y vendedores, igual que se 
hace en otras ciudades, pues no hay que olvidar que el mer
cado es del municipio y no de los vendedores. 
9. Esperemos por el bien del comercio de la ciudad, que el 
mercado con más de 70 años de historia, tenga el trato y la 
atención que se merece por parte de los responsables, y que 
siga siendo el motor del comercio, y el corazón de la ciudad 
deVinarós. 

Ara i sempre mercat de Vinarós 

El Ayuntamiento no responde 
Cronología de un silencio 

¿Dónde tiene el Gobierno de Vinarós la cabeza? 

Pe re Martí Collado 

Finales de junio: en el solar delimitado por las calles Aragón, San An
drés, Pío XII, después de limpiarlo y va liarlo aparece un cartel de próxi
ma construcción de 2 torres de edificios, uno de 7 plantas y otro de 1 O 
con un total de 130 viviendas (alguien habrá dado permiso para poner 
dicho anuncio y que éste no sea fraudulento) cuando en el PGOU se 
establecen 4. Además sorprendentemente en Internet la promotora 
ACOGRUP difunde los planos y los precios. 

Abrumada, y mucho, tiene que estar la fracción socialista 
vinarocense, ante tantas adversidades a las que hacer 
frente. Esperemos que la suerte le acompañe y que su 
fraccionamiento no llegara a cambiar de significado. Y 
que dejara de significar lo de ser parte de un total, para 
significar lo de ir haciéndose polvo. Puesto que ante la 
ausencia de una izquierda o de una derecha, Vinarós 
sería, política y socialmente, un cuerpo mutilado. 
Esperemos, pues, que el PSOE-Vinarós reflexione 
ante: el de tener que seguir a pies juntillas la consigna 
zapatista de calificar al Gobierno de la Comunidad 
Valenciana de ser un usurero para con Vinarós y no 
pronunciarse sobre la baja lealtad financiera del 
Gobierno central para con la Comunidad Valenciana. 
Ante el tener que desarrollar política de gobierno con 
un incoloro, pegajoso y aprovechado socio como es 
el PVI, cuyo afán por mantenerse en el poder le lleva, 
como autónomo o independiente ara ... dor que es, a 
no dejar un palmo de terreno por remover. Y, con las 
mismas, mandar a la oposición al paro y al PSOE-Vi na ros 
a recoger los platos rotos. Ante la incertidumbre que le 
origina el BLOC sin saber si éste es un mirlo blanco, que 
le permitirá y le dará el suficiente margen de confianza 
para llevar a cabo proyectos de gran calado, hasta que el 
fondo de las arcas emerjan y el patrimonio caiga por su 

A.M. Mota Sainero 

peso. O si por el contrario, el mirlo de blanco estuviera 
pintado, y por consiguiente tuviera que tener más en 
cuenta a la oposición. Lo cual le supondría al señor 
alcalde el sacrificio de levantar la cabeza y, dejándose, 
como socialista, de mirarse el ombligo, mirar por 
encima del partido, poner los puntos sobre las íes y 
decir lo que - meses antes de las penúltimas habidas 
elecciones municipales- en la prensa local dijera:"como 
hijo de Vinarós, mi mayor ilusión sería, como alcalde, 
poder servir a mis conciudadanos': Y, por supuesto, 
demostrarlo con hechos, cuando la oportunidad se 
presentara. Oportunidad ésa que hace ya bastante 
tiempo que llegara. Pues hace ya tiempo que la mayoría 
del electorado se viene quejando de las agrupaciones 
o asociaciones o plataformas móviles que siguen la 
política local vinarocense a su aire. Que molestan, 
codean, empujan, incluso llegan al cuerpo a cuerpo, 
en el sentido de no respetar la línea (imaginaria o no) 
que separa la educación del todo vale y soplan sobre el 
cogote del vecino, o sobre el de la oposición, lo que les 
viniera en ganas soplar. O lo de hacer que la portavoz 
del PSOE-Vinarós tenga que soplar a la corporación 
municipal lo que ellos le soplaran. Y ante todo esto la 
pregunta del millón es: ¿dónde tiene el Gobierno de 
Vinarós la cabeza? 

El día 3 de julio en registro de entrada del ayuntamiento se entregan 
3 cartas explicando dicha situación y acompañando la información de 
Internet dirigidas al alcalde, al concejal de Urbanismo y al arquitecto 
municipal. 
Día 1 S de noviembre (más de 4 meses) y ante el hecho de que se están 
aprobando modificaciones al PGOU en zonas próximas con el voto de 
calidad del Sr. Alcalde, me dirijo a la oficina de la Regid u ría de Partici
pación Ciudadana. Me transmiten buenas intenciones, se sorprenden 
de la situación y usando un verbo muy político, me"prometen"una en
trevista con el alcalde o la regidora de Participación Ciudadana en una 
semana. Pasa ésta y más silencio. Día 22 de noviembre vuelvo a pasar 
por las oficinas de la Regid u ría y la empleada que me atiende no sabe, 
no contesta y más promesas. 
Hoy día 26 de noviembre, sigo sin cita y evidentemente explicaciones. 
Me preocupa que estos servidores públicos estén tan ocupados, que 
no puedan ni dar respuestas, ni delegar en personas para que las den. 
Me preocupa que haya detrás de todo esto más especulación y cosas 
que no se puedan explicar ni justificar. 
Me preocupa que me digan que han contestado, porque no he recibi
do ninguna respuesta de los tres; pero sí que llegan puntualmente los 
impuestos y multas. 
En resumen, me preocupa que los ciudadanos empecemos a contar 
otra vez para nuestros benefactores en marzo del 2008. 
Espero respuesta y espero también que los vecinos afectados por di
cha situación también las pidan. 



ACTUALITAT . 

El consistori es planteja prescindir 
d'lberdrola si no millora el servei 

Divendres passat !'alcalde de la 
ciutat, Jordi Romeu; el primer ti
nent d'alcalde, Javier Balada; ur
banitzadors i representants d'as
sociacions, es van reunir a Castelló 
amb representants de !'empresa 
lberdrola. lalcalde Jordi Romeu va 
considerar dimarts que Vinarós esta 
electricament "mal abastida" i va 
anunciar que en la reunió s'exigiria 
"el que creiem just, perque aquesta 
situació és intolerable i no es pot 
mantenir': Segons Romeu, lber
drola ha de donar un millar servei 
a Vinarós "i posar remei a la llarga 
llista de greuges que ens esta cau
sant': Entre aquesta llista de greu-

X.F. 

ges, Romeu va citar alguns exem
ples, recordant que fa mesas que 
I'Ajuntament esta en espera d'una 
torreta situada al mig del camí a 
la zona del camp del Cerval, o del 
trasllat del transformador situat a 
l'avinguda de Febrer de la Torre. 
Romeu va concloure que si 
!'empresa eléctrica no millora el 
seu servei, I'Ajuntament "es podria 
plantejar buscar ofertes d'altres 
empreses electriques': 
Dimecres hi va haver un nou tall 
de subministrament electric a 
Vinarós de més d'una hora de du
ració que va afectar diversos car
rers de la ciutat. 

1 desembre 2007 

Visita a la planta de gas de Bermeo 

De izquierda a 
derecha Rafael Flores, 
de la Cofradía de 
Pescadores, Juan 
Antonio Albiol, 
Karlos Goienetxea, ex 
alcalde de Bermeo, 
Jordi Romeu, Xabier 
Legarreta, alcalde 
de Bermeo, Josep 
Lluís Millón, alcalde 
de Ulldecona, Núria 
Ventura, teniente de 
alcalde de Ulldecona, 
Javier Balada y 
Recaredo del Potro, 
presidente de Escal 
UGS 

Redacción 

El alcalde de Vinarós, Jordi Romeu y el primer teniente de alcalde, Javier Balada, 
viajaron la semana pasada a Bermeo (Vizcaya) acompañados del presidente 
de la Cofradía de Pescadores, Rafael Flores y el alcalde de Ulldecona, Josep Lluís 
Millán, entre otros. El objetivo de la visita fue informarse in situ de la planta de 
almacenamiento y tratamiento de gas Gaviota, similar a la que pretende construir 
en término municipal vinarocense la empresa Escal UGS, de la cual también acudió 
su presidente, Recaredo del Potro. 
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Incluidos los artículos de deporte, 
escolar y películas infantiles publicitados 

en el folleto de juguetes'07 



ACTUALITAT 

Jornades sobre 
immigració del 
Cefire 

X.F. 

El Cefire ha organitzat unes 
jornades de solidaritat i 
immigració que van comen<;ar 
ah ir a la tarda i que continuaran 
avui amb uns tallers al col·legi 
La Misericordia. Les jornades, 
obertes a tothom, pretenen 
conscienciar i formar sobre els 
problemes deis immigrants i la 
solidaritat. 

LIWSA desenvolupara la segona 
i tercera fase del PAI de Joan XXIII 

X.F. 

L'lnstitut Valencia de I'Habitatge (IVVSA) desenvolupara i promoura íntegrament 
la segona i la tercera fase de la zona de desenvolupament urbanístic de Joan 
XXIII, segons va informar dimarts el primer tinent d'alcalde i regidor d'Urbanisme, 
Javier Balada. Els convenís entre el consistori vinarossenc i la Conselleria de 
Territori, segons Balada, se signaran "en breu, per tal d'accelerar els tramits pera la 
construcció de nous habitatges de protecció oficial ". 
Entre les dos fases es construiran un total de 961 habitatges. La segona fase es 
desenvolupara sobre una superficie de 35.000 m 2 i s'hi construiran 279 habitatges. 
La tercera fase té una superficie de 93.000 m 2

, d'on sortiran 682 habitatges. 

1 desembre 2007 

--• Comunicat de premsa 

Vinarós FITUR 2008 
Davant de les últimes noticies apa
regudes en premsa sobre la realit
zació de l'acte promociona! de la 
degustació de llagostins a FITUR 
2008 el Patronat Municipal de Tu
risme de Vinaros vol comunicar el 
següent: 

1. En la passada tira de turisme de 
Saragossa, realitzada entre el1 O i el 
14d'octubre, se'ns va comunicar per 
part deis responsables del Patronat 
Provincial de Turisme de Castellón
Costa Azahar que en l'edició 2008 
de FITUR no es podrien organitzar 
actes gastronomics (degustació de 
llagostins de Vi na ros), ni promocio
nsdefestes (esdeveniment promo
ciona! del Carnaval de Vinaros) en 
el dia de la Comunitat Valenciana. 
A aquest comunicat informal, des 
del Patronat Municipal de Turisme 
vam respondre que preferíem re
bre aquesta informació per mitja 
d'escrit formal. 

2. Posteriorment, amb data 26 
d'octubre de 2007 vam rebre un 
comunicat oficial del Patronat 
Provincial de Turisme de Castellón
Costa Azahar amb data 24 
d'octubre, en que se'ns detallava de 
forma clara i taxativa el següent: 

"1 o Se limita la realización de actos 
festivos (folclóricos, desfiles, degus
taciones, presentaciones ... ) al fin de 
semana (sábado y domingo). 

2° No se podrá realizar ningún acto 
durante el día 30 de enero, durante 
la visita al Pabellón del Molt Hono
rable President de la Generalitat:' 

3. Amb data 12 de novembre de 
2007 va m enviar un correu electro
ni e al Patronat Provincial de Turis
me Castellón-Costa Azahar en que 
comunicavem el següent: 

"Quant a la realització d'activitats 
promocionals coincidint amb el 
dia de la ComunitatValenciana, els 
informem que des de I'Ajuntament 
de Vinaros no realitzarem cap acte 
en compliment deis requisits esta
blits en el se u escrit:' 

Així dones, atés el desenvolupa
ment deis esdeveniments que 
s'han succét i la controversia crea
da, el Patronat de Turisme de Vi na
ros només s'ha limitat afer alió que 
se li estava demanant des del Pa
tronat Provincial de Turisme i, per 
tant, no s'entén com, ara per ara, 
s'esta dient que tot es podria haver 
solucionat amb una trucada. 
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ACTUALITAT 

El PP demana el cessament del 
director de l'obra del passeig 

Juan Bautista Juan, 
amb el senador 
Juan José Ortiz 

El Partit Popular de Vinaros ha 
demanat el cessament del director 
de !'obra del passeig, Vicent 
Guallart (qui també va redactar-ne 
el projecte). ja que aquest partit 
considera que aquesta obra "és 
una gran improvisació" que esta 
causant "molts de perjudicis a la 
ciutat de Vi na ros'; tal com va afirmar 
el seu portaveu Juan Bautista Juan. 
"Eis responsables d'aixo són els 
dirigents polítics, és un atropello", va 
indicar Juan, qui va assegurar que 
"si no cessen el director de !'obra, 
ells hauran de presentar la seua 
dimissió". També el PP en considera 
responsable el regidor del Bloc a 
I'Ajuntament, Domenec Fontanet, 
ja que "permet aquestes obres i 
té tanta responsabilitat com els 
governants". 
Les principals queixes a les obres de 
remodelació se centren en els canvis 

El PSPV-PSOE 
critica les 
inversions de 
la Generalitat 
a la comarca 

Ximo Puig i 
Adolf Sanmartín 

Els diputats autonomics pel PSPV
PSOE Joaquim Puig i Adolf Sanmartín, 
van criticar els pressupostos de la 
Generalitat Valenciana per al 2008 
i concretament la partida que té 
destinada per a les comarques 
deis Ports-Maestrat. Puig va indicar 
que "tenim un balan<; negatiu deis 
pressupostos de la Generalitat'; jaque 
segons aquest partit l'únic interés del 
Govern valencia és treballar "perqué 
Mariano Rajoy guanye les eleccions". 
"S'ha acabat la bonan<;a económica" i 
"no hi ha cap capacitat de fer política 
pública'; va assenyalar Puig "i és la 
comunitat autónoma més endeutada 
d'Espanya". 
Una de les principals crítiques es van 
centrar en les inversions en educació 

Y. C. 

en el projecte, ja que es considera 
que el redactor del projecte no va fer 
bé els calculs i les seues previsions. A 
més, també es critica el sobrecost de 
les obres. 
D'altra banda, el senador popular 
Juan José Ortiz va criticar els 
pressupostos previstos de I'Estat 
per a la província de Castelló per 
considerar-los"pa u perrims". Va indicar 
que el Govern central no ha indos en 
els pressupostos el finan<;ament del 
passeig o la col ·locació deis espigons. 
També va criticar que no es tinga 
projectat la línia de I'AVE Madrid
Castelló i va demanar que s'adapten 
les vies a l'ample europeu de la línia 
Castelló-Tarragona perqué hi puga 
circular I'AVE. A més, va assegurar que 
el seu partit defensara que la variant 
de la carretera nacional 232 siga per 
la via actual, Alcanyís-Vinaros, i no la 
de Tarragona. 

Y. C. 

i Sanmartín va denunciar el fet que 
"es donen 71 milions d'euros per a 
concertar l'ensenyament privat en 
trams no obligatoris, com el de O a 3 
anys, o en batxillerat on hi ha places 
suficients': 
Quant a la xifra de 20 milions d'euros 
donada des del Partit Popular per 
a inversions a la comarca, des del 
PSOE s'assegura que són en realitat 
15 milions els destinats al nord 
de Castelló, els quals considera 
"insuficients': 
Com a exemple de partides 
pressupostaries insuficients es va 
esmentar la destinada al segon centre 
de salut pera Vi na ros (1 00.000 euros 
per al 2008) o els diners per a la 
reordenació enfront del litoral. 
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LAjuntament habilita una nova 
zona d'aparcament al Ca mí Fondo 
Comencen les obres del gas ciutat a l'avinguda de la Llibertat 

X.F. 

Finalitzades les obres de canalització del gas ciutat al carrer del Pilar, aquesta 
setmana s'iniciaran les obres a l'avingudadela Llibertat, tal comva anunciardimarts 
el regidor d'Urbanisme, Javier Balada. Les obres afectaran places d'aparcament 
d'aquesta avinguda, i per aquest moti u el consistori ha posat a disposició de la 
ciutadania una zona d'aparcament provisional de caracter gratu"ft pera vora 300 
vehicles a la zona del PAI del ca mí Fondo i Juan Sebastián Farga. Balada va agrair 
a la família Guimera "que haja cedit a I'Ajuntament desinteressadament aquesta 
parcel·la" per utilitzar-la com a parquing provisional. El consistori, segons Balada, 
espera que abans de finals d'any estiguen finalitzades les obres del gas en altres 
carrers de la ciutat com l'avinguda de Castelló o Pablo Ruiz Picasso. 
De la se u a banda, l'alcalde,Jordi Romeu, va qualificar les obres del gas natural com 
"una infraestructura basica pera una ciutat en desenvolupament, com també ho 
són obres ja realitzades com les comunicacions per cable com ONO i la renovació 
de les dotacions de l'aigua potable gracies a la substitució del tub d'abastiment': 
El consistori, va continuar Romeu, "ha apostat ara per disposar d'una energia 
més neta i barata com és el gas natural, que a banda deis particulars, utilitzaran 
també moltes infraestructures com les fabriques, !'hospital, els instituts i el centre 
comercial': 
1.300 places d'aparcament 
Romeu va recordar que, tot i que entenia les queixes deis comerciants respecte 
a les obres, el consistori "ha posat a disposició de la ciutadania quasi 1.300 pi a ces 
d'aparcament al voltant del centre de la ciutat': Una creació de places d'estacio
nament que, segons Romeu, "ha preocupat molt aquest Equip de Govern, que 
ha posat a l'abast una zona de parquing al camí Fondo pera 300 vehicles, hem 
habilitat el parquing de la pla<;a de Sant Antoni amb 160 aparcaments a un preu 
molt assequible, l'aparcament soterrat de la pla<;a de Río Cuarto, amb 70 aparca
ments gratu.fts, 155 places més al camí Fondo, 170 a la pla<;a de Sant Esteve i el 
carrer del Pilar, 35 al passeig de Juan Ribera, 112 a l'avinguda de Tarragona i 150 
al solar de Mercadona': 
Romeu va defensar que aquest Equip de Govern "mira cap al futur" perqué "ha 
apostat per una remodelació de les infraestructures i per crear-ne de noves': 
Respecte a les obres iniciades al carrer de !'Angel, l'alcalde va indicar que es tracta 
d'unes obres que "com totes, causen molesties, pero són unes obres segures'; i 
va demanar als afectats que per qualsevol incidencia que ho comuniquen als 
serveis tecnics o la mateixa direcció de !'obra. 
Campanya nadalenca 
Romeu també va informar que a principis de desembre I'Ajuntament presentara 
la campanya peral comer<; i també la programació cultural i festiva . Per aquesta 
campanya, les Regidories de Cultura, Educació i Joventut i Comer<; "han 
treballat conjuntament en un projecte per un Nada! viu i actiu a Vinaros, amb 
una programació potent i de qualitat de cara a manten ir la imatge d'un Vi na ros 
comercial. L'oferta que tenim és bona i potent i demanem la col ·laboració de 
I'Associació de Comerciants i deis venedors del mercat': 
L'alcalde també va indicar que, de cara a la campanya nadalenca, a partir del dia 
1 de desembre, el parquing de la pla<;a de Río Cuarto ampliara l'horari fins a les 
21 hores. 

El consistori ingressa el 90% 
de I'IBI de !'autopista 

L'Ajuntament de Vi na ros ingressara el 90% de 1' impost de béns immobles 
(IBI) corresponent a !'autopista. La quantitat que ingressara el consistori 
vinarossenc ascendix a 270.000 euros. 



ACTUALITAT -

Congrés sobre lgualtat de Genere 
L'activitat del GIAT sobre violencia de genere de Vi na ros, 
una bona practica 

E 

La Universitat Jau me 1, a través de la Fundació 
lsonomia, ha organitzat a Castelló els dies 
21 y 22 de novembre, la segona assemblea 
lgualdaderi elcongrésAcció3. H i han participat 
125 persones, entre responsables polítics i 
personal tecnic de les xarxes territorials en 
que s'ha desenvolupat simultimiament el 
projecte europeu lgualdader, de la Iniciativa 
Comunitaria EQUAL, i I'UJI ha sigut l'entitat 
pública representant. 
En aquesta fase final cada una de les 
autonomies participants també ha donat a 
conéixer una bona practica sobre la tematica 
de genere, seleccionada entre les presenta des 
en els respectius territoris durant el període 
comprés entre els m esos dejuliol i octubre. Per 
la Comunitat Valenciana, va ser seleccionada 
!'experiencia del GIAT (Grup d'lnvestigació, 
Analisi i Treball sobre Violencia de Genere), 
que es realitza a la ciutat de Vi na ros i que esta 
subvencionada pel seu Ajuntament. Com a 
ponent de !'experiencia hi va participar, en 
la fase de selecció i en la taula rodona del 
congrés, Joaquim Arnau i Vallina, exregidor 
de I'Ajuntament de Vinaros. 
El GIAT Vi na ros esta integrat per professores 
i professors de la ciutat i comarca, que 
treballen des de l'inici de !'anterior legislatura 
com a grup permanent de reflexió activa al 
voltant de la violencia i l'educació de genere. 
Funcionen com un vertader espai reflexiu. 
Tenen l'objectiu d'aportar alternatives des 
de la detecció de les necessitats de les 
persones afectades. 
Tant en la fase previa de selecció com en la 
ponencia del congrés, Joaquim Arnau va 

UAL 
Redacció 

exposar les grans línies del treball dut a terme 
pel GIAT, els seus continguts, els resultats i les 
conclusions 
- La mediació entre iguals, des de la 
perspectiva de genere. 
- Estrategies per a la implicació deis equips 
directius deis centres educatius en afers 
de genere i per a promoure la presencia de 
les professores en carrecs directius i, de les 
alumnes, en consells escolars. 
- Estrategies per a l'elaboració i l'aplicació 
de projectes curriculars igualitaris, des de 
!'exigencia de l'aplicació de la legislació en la 
dita materia. 
- Promoció i ús de llenguatge no sexista 
- Disseny i elaboració d'un llibre per al 
professorat i quadern per a l'alumnat 
d'educació secundaria, vinculat als interessos 
i les necessitats actuals en materia d'igualtat. 

Arnau va posar l'emfasi en les notes que 
defineixen !'experiencia que es duu a 
Vinaros com a bona practica, en els següents 
arguments: 
- La seua contribució a l'objectiu de la igualtat 
de genere. 
- El seu enfocament innovador i transferible. 
-Ser fruit d'un procés participatiu que implica 
col·laboració entre institucions, professionals 
de l'educació i tecnics. 
-La complicitat de les institucions reflectides 
en els corresponents convenís. 
- La sostenibilitat: el compromís i la claredat 
deis vincles deis seus valedors, deis 
participants i patrocinadors per a continuar 
el projecte. 

'GDMBAU 
MUDANZAS ~ TRANSPORTES 
MONTAJE Y DESMONTAJE, EMBALAJE, 
GUARDAMUEBLE~PLATAFORMA 
ELEVADORA Y ESCALERA MONTAMUEBLES. 
OFICINAS: 

" · -
"';;;::"' .. ~-
....,-,.· 
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Premis PYMEC 
Rer rln -1 n'lndustric Co YJerc 

El dissabte 24 de novembre, als 
Salons Santa Quiteria d'Aimassora 
es va celebrar la gala d'entrega deis 
premis provincials anuals que atorga 
I'Associació PYMEC Petita i Mitjana 
Empresa de Castelló, en la qual va 
ser guardonada la vinarossenca Tere 
Miralles, en reconeixement a la seua 
trajectoria en el món de l'estetica. Va 
estar acompanyada perla seua família, 
i en representació de I'Ajuntament de 
Vinaros van assistir-hi Vicent Albiol, 
regidor de Comerc;:, i María Jesús 
Miralles, agent de Desenvolupament 
Local del consistori. 
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El Diariet informa: 

El Orfeó 
Vinarossenc, 
en Tarragona 

Peral Diariet de la próxima setmana, 
les colaboracions estancaran 
dilluns dia 3 de desembre a les 1 3 hores. 

El pasado domingo día 25 de noviembre y con motivo 
de la festividad de Santa Cecilia, el Orfeó Vinarossenc 
fue invitado por el Moviment Coral Cata la a participar en 
el concierto de canto coral en la plaza de la catedral de 
Tarragona, junto con las siguientes corales: Coral Centre 
Excursionista del Penedes de Vilafranca del Penedes, 
Coral Amics Cantors Mar<;a de Mar<;a, Coral La Llacuna de 
La Llacuna, Escolanía Pueril de la Catedral de Tarragona, 
la cual celebraba su aniversario, y el Orfeó Vinarossenc. 
Cada coral ofreció cuatro piezas y al finalizar se cantaron 
en canto común La balanguera y el Canon de la pau, 
finalizando el concierto con muchos aplausos por el 
numerosísimo público que llenaba el recinto. 

~UMINOSO 
ION DIGil , 
CORPOR 

LONAS - CARTELERAS 
VINILOS - DECORACIÓN L.. .... ~,., 
DIRECTORI 

Moltes gracies 
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FOTOS 

CUMPLE 

Tania i Marta, posant per a la camera 
guapíssimes, i els futurs músics Miguel i 
Joan amb els seus instruments 

Patricia ha cumplido seis años 
e invitó a todas sus amigas a la 
fiesta. Lo pasaron en grande! 

RMIGRS 
Un grupo de amigas heterogéneas 
en su despedida del verano 2007 

NI 
FU 
NI 
FR 

En la comparsa Ni Fu Ni Fa se recibió a la reina entrante 
Ana Vázquez, y se despidió a la reina saliente, Carl~ 
Redó, en la cena de presentación 

PREMIS 
Vicent, 

David i Berta 
seleccionats en 

el concurs de 
\loes de Santa 

Catalina 

TRRDICIÓN 

Pili y Marc 
ofertando 

como cada año 
el tradicional 
"pastiset" de 

Santa Catalina 

RNIVERSRRI 
GRSTRONOM 1 C 
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Els germans Rico celebren el 40é 
aniversari del seu restaurant El 
Cortijo. Van presentar les jor~ades 
gastronómiques en commemoració 
d'aquesta data. Del 5 al 9 de desembre 
s'elaboraran menús especials per 40 
euros 

del Terrassa, siempre en el candelero 



Se están preparando las actividades de las 
fiestas navideñas, celebrando el sábado pasado 
la tradicional fiesta de Santa Catalina, en la que 
se obsequió a los presentes en el local social a 
pastissety moscatel/. Para el día 22 de diciembre se 
celebrará el torneo de Navidad de ajedrez, abierto a 
socios y aficionados de cualquier edad; y también el 
mismo día un campeonato de guiñote; además se 
preparan los actos de Navidad y Reyes. 
Se ha instalado un proyector en el local social para 
poder disfrutar de la fiesta taurina, de un modo 
singular para la próxima temporada de toros en 
España. De momento podemos seguir las corridas 
de Latinoamérica los domingos por la tarde. 

Información para los socios: loteria 
Se informa a los socios que no hayan recibido la 
lotería, pasen por el local social para su recogida. 

Els guanyadors de les lloes del col·legi 
d'Educació Especial Baix Maestrat, amb Joan 
Serra; la directora del centre, Isabel Brunó, i la 
regidora d'Educació, Maria José Ferrer 

Concurso 
de ca rtc es 
cü_ Semana 
Santa 2008 

El pasado día 21, la junta de cofradías de la 
Semana Santa de Vinaros realizaba una junta 
general extraordinaria, cuyo único punto del 
orden del día era la elección del cartel de la 
próxima Semana Santa de 2008. En esta edición se 
han presentado un total de 12 carteles diferentes, 
todos ellos de una gran calidad artística, que va in 
crescendo cada año. 
Contamos con la asistencia de nuestra concejala 
de Cultura, María Dolores Miralles, concejalía a la 
cual depende esta junta de cofradías, y a la cual 
le agradecemos su presencia y participación en 
esta junta. 
Tras la elección a cargo de los miembros de la 
junta y la concejala de Cultura, quedaron elegidos 
los siguientes carteles: 
La ganadora del concurso de carteles Semana 
Santa 2008: Clara Bayarri Bayarri de Peníscola, 
con el tema Jesús ambla creu, con 7 votos. 
Los dos finalistas han sido David Aguado Aixalá 
de Vinaros, con el tema Intenso dolor, con 2 votos, 
y Joseph Francesc Ferré Fibla de Vinaros, con el 
tema Vinaros, Silenci de passió, con 2 votos. 
De las 12 obras presentadas, 7 consiguieron que 
fueran votadas, lo cual indica la buena calidad de 
las mismas. 
La obra premiada Jesús ambla creu está confec
cionada con la técnica de trazados asistida por 
ordenador, siendo la misma la más sencilla y con 
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un profundo significado, teniendo el valor artísti
co de que con tan sólo un par de colores y unos 
trazos reflejar con esta sencillez una estampa clá
sica del significado de lo que es nuestra Semana 
Santa y que es Jesús en la cruz. 
Los dos finalistas tienen unas interesantes obras 
en las que se acompañan, aparte del motivo de la 
Semana Santa, de unas vistas de nuestra ciudad. 
A la vencedora y los dos finalistas les remitimos 
nuestras felicitaciones, y les animamos a participar 
los próximos años en este concurso de carteles. 
El presidente de la junta de cofradías, Pere Suquet 
Sala, adelantaba que la próxima pregonera de 
Semana Santa será Lola Montfort. El pregón tendrá 
lugar el Viernes de Dolores, 14 de marzo de 2008. 

Para más información visitad 
www.semanasantavinaros.es 



Sorteig entre els ti tu la rs 
de comptes nomina 
Caixa Vi na ros 

RGRR 1 MENT DEL POBLE DE MUXIR 
RLS VOLUNTRRIS 

Gent que va sortir de Vi na ros 
també va ser part de la marea 
blanca. 

El temps corre amb molta 
velocitat. Ja fa cinc anys de 
l'afonamentdel Prestige. Moltes 
aigües i costes es van vestir de 
negre. El paissatge era tr ist i la 

desolació i rabia per la 
incopetencia humana 

- ) eren durs sentiments. 

D 

L'esperanc;:a, també aquesta 
vegada, anava de blanc Un 
grup de persones coordinades 
per I'Associació d'Aiumnes del 
Centre de Persones Adultes 
"Liibertat" i recolzades per 
I'Ajuntament de Vinarós i 
diverses empreses privades, 
ens va m sumar a aquella marea 
blanca. 
Ara el Concello de Muxia ha 
convocat un Homenatge al 
Voluntariat els propers 7 i 8 
de desembre per tal d'agrair 

En el sorteig entre els titulars de 
comptes nómina, autónoms i 
professionals del mes d'octubre 
de Caixa Vinarós van resultar 
afortunats Noel Torres Albiol 
(coberteria), Elvira Miralles 
Hallado (minicadena), Miguel 
Ángel Guzmán Barneto (DVD). 
Juan Ramón Castejón Sorlí (TDT) 
i Francisco Doménech Ricart 
(televisor), que ací apareixen 
somrients en el moment de 
!'entrega que va efectuar el 
president de la Caixa Rural 
Vinarós, Manuel Molinos Borrás. 

la col·laboració. Gracies per 
aixó. Pero just és afegir que 
tots els que van coincidir en 
eixa expedició, vam tindre 
l'oportunitat de créixer com 
a persones, de sensibilitzar
nos i de conjurar-nos per 
a que NUNCA MAIS la mar 
plore tanta llagr ima negra . 
Gracies per fe r-nos menys 
indiferents. 

Grup de voluntaris de 
Vi na ros a Muxia 

Des de I'IES Leopoldo Querol volem felicitar i felicitar-nos per l'exit 
deis nostres alumnes en les Proves d'Accés a la Universitat en les seues 
convocatóries de juny i setembre. Felicitar pares i alumnes per l'esforc;: i 
!'entrega que han demostrat i felicitar-nos, com a equip docent, per la 
tita aconseguida. No solament es tracta d'un cent per cent d'aprovats 
en els alumnes que van acabar les proves, sinó del reconeixement d'un 
tercer lloc en el ranquing provincial, tal com apareix en el diari El País 
en la seua edició de dimecres, 21 de novembre. Destaquem també el 
fet del gran nombre d'alumnes que van realitzar les proves i la poca 
desviació que s'ha donat entre les notes finals de les Proves d'Accés a la 
Universitat i les notes de l'expedient academic de l'alumne. 

L'Associació d'Hostaleria 
de Vi na ros celebramos 
la fiesta de fin de año el 

día 18 de diciembre 
en los Salones Paladium. 
Sector hostelero y 
turístico. 
Para más información, 
teléfono 600 543069 

Direcció lES leopoldo Querol 
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La Coral Juvenil participa de la trabada de cors de Barcelona 

La coral juvenil Sant Sebastia va 
participar el passat diumenge dia 25 
de novembre de la X Trobada de Cors 
que anualment organitza el Moviment 
Coral Catala a Barcelona per celebrar 
Santa Cecilia. 
Una jornada musical en que es combina 
el cant al carrer que les diferents agru
pacions corals realitzen durant el mati, 
amb el concert que es fa a les cinc de la 
tarda a l'església de Santa Ágata. 
Els joves cantaires, que de bon mati 
ja van sortir de Vi na ros en direcció a la 
ciutat comtal, van interpretar al voltant 

de les 12 del mati una selecció de les 
obres més populars del seu repertori a 
la plac;a de la Pietat. Per aquesta ocasió 
van escollir havaneres, entre elles la 
vinarossenca Varem lo 1/aüt, i música 
polifónica de diferents paises que va 
donar bona mostra del variat repertori 
que té aquesta coral. 
Després deis cants individuals, les deu 
corals que es van donar cita a Barcelona 
per participar d'aquest important 
acte, es van reunir a la plac;a del Rei 
per realitzar els dos cants comuns que 
s'havien escollit pera l'ocasió, en concret 

La vinarossenca Ma Carmen Mi ralles 
exposa a l'auditori 

Y. C. 

L'alumna de I'Escola d'Art de Vinares M• Carmen Miralles, exposa de 
manera individual per primera vegada i ho fa a l'a uditori municipal. 
Apadrinada per la directora de l'escola, Cinta Barbera, la pintora mostra 
el seu talent a la seua ciutat amb una serie d'aquarel·les i quadres en oli 
acrílic. Fa dotze anys que M• Carmen Miralles és alumna de l'escola i ha 
participa! cada any en l'exposició col·lectiva que es fa al juny, coincidint 
amb el final de curs. Ara es llanc;a a exposar en solitari, animada per la 
mateixa directora de l'escola. L'exposició d'aquesta vinarossenca es pot 
visitar fins al dia 9 de desembre en horari de 18 a 21 hores. 

el Canon perla pau i La balanguera. 
A les cinc de la tarda i en l'església de 
Santa Agata, van actuar d'una a una 
totes les corals participants d'aquesta 
trobada. La coral juvenil Sant Sebastia, 
que va actuar en segon lloc, va fer una 
brillant actuació i va rebre felicitacions 
deis membres de les altres corals, així 
com de l'organització de l'acte. En 
aquesta ocasió les obres escollides 
van ser Alegres pregonan, Signare del/e 
cime, A tu lado, Varem lo 1/aüt y Tema 
de amor. Els dos directors d'aquesta 
coral, Carlos Vives i Judith Ferreres, van 

Pietat Gandia 

saber transmetre l'estil de cada obra 
i els coralistes van delectar el públic 
assistent amb la flexibilitat i acurada 
entonació amb que van interpretar les 
diferents canc;ons. 
D'aquesta manera, i cap a les 21 .00 
hores, els components de la coral 
vinarossenca tornaven cap a casa 
molt satisfets, ja que aquest any estan 
realitzant nombrases actuacions fora 
de la nostra localitat. tanta la Comunitat 
Valenciana com a Catalunya, i en totes 
elles estan deixant molt alt el nom de 
Vinares, musicalment parlant. 

Córdoba 

Preguntas a José Córdoba 

Horario de visitas. 
Laborables de 9 a19 horas y 

festivos de 9 a14 horas 

¿Qué significa para ti ser pintor en la actualidad? 
Pintares para mí más que una profesión, es una manera de ser; un modo ecológico 
de respirar psíquica, afectiva y socialmente; una forma de acercarme cada día 
sin prejuicios al presente y registrar los latidos que siento del funcionamiento 
de esto que ocurre dentro y fuera de mí, que yo llamo realidad. 
¿Cómo te planteas este trabajo? 
Empiezo el día cambiando el aire de mis pulmones ... y luego en el taller 
estructurando formas, texturas y colores en unidades armónicas, al ritmo de las 
percepciones que capto en esta rea lidad en que me encuentro (que a veces no 
es tan armónica) mientras construyo en lenguaje plástico las secuencias de un 
canto de esperanza, siendo consciente de la incertidumbre, que hoy supone el 
simple hecho de estar vivo .. 
¿Por qué titulas tus obras con verbos? 
Son mis reacciones aním icas ante las sensaciones que vivo. Yo no pienso y 
después actúo sino que todo surge a la vez en una acción vita l que me hace 
cada vez más consciente global de esta rea lidad. Por eso utilizo verbos que 
implican acción llena de contenido .. . 
¿Como es que siempre hablas de realidad y tus obras son abstractas? 
Todo los lenguajes son abstractos: el verbal, el escrito, el matemático, el musical 
incluso el plástico en su versión más rea lista es una reproducción mimética de 
lo aparente de la realidad en dos dimensiones cuando todos sabemos que la 
real idad tiene como mínimo tres. Hemos de aprender a leer la realidad y comu
nicarnos conscientemente, también con el lenguaje universal de las formas, los 
colores y las texturas, pero para ello necesitamos conocer su gramática. 
¿Qué pretendes con tu propio lenguaje? 
Aprender a respirar armónicamente, con todo lo que esto significa para mí; 
me parece un buen procedimiento para ser y estar bien conmigo mismo y 
con los demás seres vivos en este ecosistema biológico y social en el cual me 
encuentro y soy una parte. 



CULTURA 

Samuel Verge exposa a la se u 
d'Amics de Vi na ros 

Divendres passat es va inaugurar a 
la sala d'exposicions de l'associació 
cultural Amics deVinarós, una m ostra 
de pintura de Samuel Verge. Nascut 
a Amposta, Verge fa gairebé vint 
anys que resideix a la nostra ciutat. 
Tot i que va comenc;ar a pintar cap 
als 9 anys, la seua formació pictórica, 
que és autodidacta, va millorar 
notablement per la influencia de 
la pintura a l'oli d'Abel Quintana 
Oller, a qui va conéixer durant una 
estada a I'Escala (Girona) l'estiu 
de 1981 . L'any 1988 va guanyar el 
concurs del cartell anunciador de 

X. F. 

les festes de Sant Joan i Sant Pere. 
L'obra pictórica de Verge reflecteix 
detalls del paisatge vinarossenc, 
llocs intimistes plens de serenitat 
i llum i color mediterranis. En el 
seu discurs d'inauguració, Verge 
va recordar especialment Sebastia 
Albiol, "que m'ha animat en el meu 
camí artístic". 
L'exposició romandra oberta fins al 
9 de desembre. L'horari de visites 
és de 9.30 a 12.30 i de 17.30 a 20.00 
hores de dilluns a divendres, mentre 
que els dissabtes l'horari és de 17.30 
a 20 hores. 

Contes del cinc Conti Nens 
17.30 hores 
lloc: Biblioteca Munidpal 
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El narrador amb un globus o un mapa, 
juga amb els xiquets per escollir a 
l'atzar un territori del planeta. Acaben 
posant las mans sobre el mapa i 
després de fer una mica de geografia 
i de jugar a olorar, tocar, mirar, escoltar 
i fins i tot assaborir el que haja pogut 
quedar de les histories que s'expliquen 
alla a la ma del xiquet per descobrir: 
la flaire del cante que se li ha quedat, 
una espuma minúscula del conte 
que se li ha quedat enganxat i que 
després de mirar-la o d'escoltar-la, 
ens acaba revelant un conte. S'intenta 
que d'aquesta manera s'explique com 
a mínim un conte, mite, llegenda o 
rondalla de cada un deis continents. 



CULTURA 

VINARÓS 1 ELS CONFLICTES SOCIALS (22) 

Els grans problemes del 1885 (i 8) 

Segons fa saber Arturo Oliver, !'epidemia colerica, 
a que s'afegiren altres malalties, havia castigat de 
valent la nostra ciutat. 2.013 afectats i 233 morts 
concentrats en les zones de més precarietat sanitaria: 
l'extraradi mariner i llaurador. Les causes típiques 
eren el trafic portuari com a vía de circulació de la 
pesta, el costum de llan<;ar aigües brutes i deixalles 
domestiques a la mar i a la sequía del pontet de Sant 
Valent; el manteniment de punts d'insalubritat al 
carrer de Sant Nicolau i solars abandonats, i femers 
a l'aire lliure per l'extraradi de la ciutat. Les causes 
polítiques, evidentment, no eren altres que la miseria 
cultural i higiénica de les famílies mancades de 
recursos immerses en un ambit insalubre i humit 
que propiciava la incubació de tota mena de virus 
malignes. 
És lógic que aquell any, la desaparició deis efectes 
del cólera fos causa de celebracions multitudinaries 
que I'Església no va dubtar a capitalitzar amb un 
seguit d'actes litúrgics que I'Ajuntament va intentar 
contrarestar inútilment. La seua presencia en els 
restaurats bancs municipals, situats en primera 
línia, no feien més que refor<;ar el domini del clero 
sobre les autoritats civils. 
Gairebé ningú no es va assabentar del fet que la 
corporació decidís becar tres fills de famílies pobres 

jaque, a criteri deis mestres, evidenciaven prou talent 
per continuar estudis. Els becaris van ser Sebastia 
Garcia Puchol, Juan B. Juan Zapater i Ramon Comes 
Flos. Hi ha constancia que els dos últims els van 
aprofitar al maxim: Juan Zapater, conegut com a 
mossén Tite, era coadjuctor de l'arxiprestal el 1929, 
pero la seua vocació es va truncar en ser afusellat el 
1936, entre altres vinarossencs, quan un escamot de 
la Columna de Ferro va assaltar la presó de Castelló. 
Ramon Comes, fill de l'agutzil Ramon Comes Mi ralles, 
als vint i pocs anys ja era advocat i secretari de 
I'Ajuntament de Vinarós. 
El pietisme també va tindre una versió privada. 
Enfront de l'evident manca de recursos de la 
majoria de famílies afectades pel cólera, la societat 
La Funeraria va convertir l'impagament en un acte 
de generositat. Va comunicar al president de la 
corporació, Ángel Dozal, la "decisió" de no exigir el 
cobrament d'un centenar de taüts, deis molts que se 
li devien, tot deixant a mans de !'alcalde l'elecció de 
les famílies afortunades. 
La corporació, en agra·l·ment a la participació 
desinteressada de la banda de música Euterpe a la 
funció cívica i religiosa del día 20 i a l'acte de l'ermita 
el 24, va aprovar una donació de cent pessetes, 
després de garantir al síndic Bonifaci Cavaller Gaseó 
que la quantitat no es trauria de cap altra partida. La 
intervenció del síndic no tenia res de pejorativa atés 
que la situació de la hisenda local era tan deficitaria 
que havia provocat la dimissió del dipositari Joan B. 
Cabadés Arnau. El seu substitut, Joaquín Esperanza 
Esteller, era en realitat el titular, jaque havia estat cap 
administratiu de la gestió muncipal des de 1874, data 
de la seua incorporació com a secretari, fins al 1913 
en que es va acomiadar coma dipositari. 
El problema económic va minvar amb !'arribada -
quan ja el cólera havia remés- de les mil pessetes que 
el Govern havia destinat "para atenciones sanitarias': 
Diners que van sevir per pagar a Josep Codorniu 
Garcia les 81,41 pessetes que va costar l'arrós per 
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Ramon Puig 

als pobres repartit a l'ermita i també per liquidar les 
quantitats que es devien a Juan Vidal Ayza, pare de 
Eladia Vidal Freixes, hereva de Ramon Freixes 
Després de sis mesos de la subhasta de recaptament 
deis consums, la delegació d'Hisenda provincial 
va resoldre el recurs presentat contra l'adjudicatari 
Batiste Camós Forner, declarant al seu favor, alhora 
que exigía "del arrendatario la fianza hipotecaria tal 
como lo hizo el saliente'; Sebastia Miralles Camos que 
va haver de deixar la pla<;a en no poder assumir la 
fian<;a. 
Acabarem l'any 1885 amb els acords municipals més 
rellevants del mes de novembre. El primer va ser 
l'ordre de l'alcaldia de practicar escorcolls personals 
nocturns a fi d'evitar l'ús d'armes prohibides i reduir 
així la quantitats de ferits d'arma blanca i de foc en les 
acostumades batusses entre grups polítics contraris, 
venjances personals o baralles a peu de taverna. El 
segon va ser la represa del projecte de construcció d'un 
mercat cobert al centre de la pla<;a de Sant Agustí, amb 
concessió a la coneguda empresa de la Barceloneta, La 
Maquinista Terrestre y Marítima, la qual va acceptar 
l'encarrec d'elaborar els planols i el projecte. 
En tercer lloc, es va acordar l'elaboració d'un planol 
complet de la població per tal d'estudiar l'alineació 
i !'obertura de carrers i places, a la qual cosa es va 
destinar la quantitat de 5.000 pessetes, a pagar 
en cinc anys . Finalment, es va declarar obert el 
termini perque els fills de les famílies benestants en 
període militar poguessen demanar la redempció 
amb l'ingrés de 5.000 rals "que depositaran en casa 
de banca establecida en esta capital, cuya cantidad 
no será retirada hasta que el quinto no tenga en su 
poder el certificado de libertad". Era el privilegi deis 
joves nascuts en casa "bona". Els altres havien de 
regalar els millors anys de la joventut i perdre la 
vida, en el pitjor deis casos, engreixant l'exercit 
colonial al servei deis interessos de comtes, ducs i 
marquesas que formaven part de la vida cortesana 
de l'epoca. 

SE VENDEN O SE ALQUILAN CON OPCIÓN DE COMPRA 
2 LOCALES COMERCIALES CÉNTRICOS 

EN VINARÓS de 100 y 200m2. 

CURSO DE MANIPULADOR DE ALIMENTOS 

INFORMACIÓN: 964 45 18 35 · 964 45 28 34 

Bar-Restaurante 

COMIDA MEDITERRÁNEA 
EMBUTIDO IBÉRICO -PLATOS TÍPICOS 

Confeccionamos los menús de 
acuerdo a su presupuesto. 

13 DE DICIEMBRE DE 2007 BIBLIOTECA MUNICIPAL DE VINARÓS 
INFORMACIÓN: 964 065413/600 675453 

SISTEMA APPCC Y PLANES DE HIGIENE 
LAB. ANÁLISIS DE ALIMENTOS 
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Un nord-america i un cata la, guanyadors deis 

111 Premis lnternacionals 
Ciutat de Vinarós de 
literatura digital 

Stuart Moulthrop i lsaías Herrero guanyen els 111 deis 
Premis lnternacionals Ciutat de Vinares de literatura 
digital amb les obres Deep Surface (narrativa digital) 
i La casa sota el temps (millor obra digital en llengua 
catalana Vicent FerrerL respectivament. Tots dos autors 
també han sigut guanyadors, ex aequo, del premi 
de poesia digital, amb les obres Under Language (de 
l'escriptor i teeric nord-america) i Universo molécula 
(de l'autor catala) . 
La tercera edició d'aquests premis, que ja compten 
amb un gran reconeixement internacional (algunes de 
les obres premiades en les dos anteriors edicions han 
sigut objecte d'estudi en alguns congressos recents 
sobre aquest ambit, com són el simposi The Future 
of Electronic Literature, celebrat a la Universitat de 
Maryland (EUA), o el congrés e-poetry 2007, que va 
tindre lloc a la Universitat de París-VIII); ha confirmat 
!'interés pels principals creadors de literatura digital 
d'arreu del món.Tant perla qualitatcom perla quantitat 
d'obres presentades, aquesta edició evidencia 
l'increment creixent del nivell deis participants, un 
fet que ha sigut valorat molt positivament pel jurat 
deis premis i que consolida l'aposta innovadora per 
l'impuls d'uns premis d'aquestes característiques. 
Aquest any han format part del jurat la regidora de 
Cultura, M• Dolores Miralles M ir, Conxa Fons, M• Carmen 

Torres, Nati Romeu Sospedra i coma representants de 
la UOC, Laura Borras Castanyer, Caries Lindín Soriano i 
Joan Elies Adell Pitarch. 

LES OBRES GUANYADORES 
Premi de narrativa digital 

Deep Surface, l'obra guanyadora en la modalitat de 
narrativa (dotat amb 2.500 €) és una obra que juga 
amb la metafora de la immersió en la lectura i els seus 
riscos. Tot partint amb ironia d'un informe del govern 
nord-america, que alertava de !'existencia d'un "risc de 
la lectura'; Stuart Moulthrop crea una enginyosa obra 
que ell mateix defineix com a nascuda d'una estranya 
relació amorosa "entre una maquina de lectura i un 
simulador de busseig, d'immersió lliure". 

lmatge 1: Pantalla 
d'entrada a l'obra 
Oeep surface, que ens 
invita al "risc de jugar': 
d'immergir-nos en la 
lectura 

Premi Vicent Ferrer a la millor obra en llengua 
catalana 

La casa sota el temps, d'lsaías Herrero Florensa (premi 
Vicent Ferrer a la millor obra en llengua catalana, dotat 
amb 1.000 €) és una indagació sobre les possibilitats 
narratives que ofereix la informatica i l'ordinador, gracies 
a un excel·lent treball de programació i d'aplicació deis 
recursos informatics (visuals, sonors i textuals. 

lmatge 2: 
Captura de 
pantalla de 
La casa sota 
eltemps, 
d'lsaías 
Herrero 

Las lápidas del convento de San Francisco (1) 

Todos los vinarocenses recordamos como hace 
unos años, concretamente el 21 de abril del 2001, 
el convento de San Francisco caía bajo la piqueta 
de las excavadoras. Del mismo ha quedado sólo 
una pared testimonial, la cripta y toda una serie de 
lápidas en un solar abandonado, lleno de hierbas, 
papeles y pintadas, pero con su entorno por fortuna 
ahora mejor acondicionado como aparcamiento. Y 
dentro de ese solar, en el suelo de lo que era la nave 
de la iglesia se encuentran toda una serie de lápidas 
de personajes ilustres e importantes que fueron 
enterrados en su día en la-cripta y en el subsuelo de 
dicho convento, y que se están deteriorando poco 
a poco. Las inscripciones de las lápidas se están 
borrando además de rompiendo por el crecimiento 
de vegetación en su misma base y que afectan 
plenamente a su estructura. 
Por tanto, reclamamos desde el C.I.D., que siendo 
estas lápidas un tesoro artístico de nuestra ciudad, 

Alfredo Gómez 

se les tenga la consideración necesaria. Por ello 
solicitamos que se limpie el solar vallado del propio 
entorno, que se incluyan las lápidas en el catálogo 
de bienes y que se cuiden y protejan de la manera 
que se crea conveniente, bien poniendo un cristal 
o una placa de metacrilato transparente encima 
para protegerlas de las inclemencias del tiempo y 
evitar el deterioro y progresiva desaparición de las 
inscripciones. O bien, que se desmonten y se guarden 
en lugar seguro hasta que Vinares disponga de un 
museo para su exposición. Si de momento se desean 
conservarlas in situ, protegiéndolas tal y como he 
comentado, se podría habilitar el solar y que la gente 
pudiera contemplarlas. Nuestra riqueza cultural ha 
de estar en condiciones, conservada y respetada, 
y no en el abandono más absoluto. Por instancia 
oficial, presentamos en el ayuntamiento la propuesta 
para su conservación y dejamos aquí constancia de 
las mismas. 
En el pavimento del desaparecido convento, en 
lo que era la nave de la iglesia, se conservan ocho 
lápidas funerarias, de personajes destacables que 
fueron enterrados en la cripta de la iglesia porque 
así lo desearon. Algunas ya son casi ilegibles. 
No obstante, a lo largo de estas semanas iremos 
poniendo aquí de relieve una a una la totalidad 
de las lápidas que se conservan para que se tenga 
conocimiento de las mismas y de los personajes que 
allí se enterraron. Que el escaso patrimonio que nos 
queda no desaparezca. 

Premi de poesia digital 

1 desembre 2007 

lmatge 3: 
Captura de 
pantal la de 
La casa sota 
eltemps, 
d'lsaías 
Herrero 

Under language d'Stuart Moulthrop és un 
"mesclador" poetic, aixe és una "maquina" 
de crear poemes que permet no solament 
fer múltiples combinacions de poemes 
de 1 O versos, sinó que també dóna la 
possibilitat de mesclar aquests versos amb 
els "textos auditius" que els complementen, 
recitats per una veu "no humana". 

lmatge4. 
Captura de 

pantalla 
d'Under 

language, 
de Stuart 

Moulthrop 

Universo molécula d'lsaías Herrero Florensa, 
l'obra que comparteix exaequo amb Under 
language el premi de poesia digital (dotat 
amb 2.500 €), és un excel·lent treball que 
posa en relació !'estructura molecular 
(formada per dos o més atoms units per una 
forc;a d'origen electric que es di u enllac;) de la 
materia, amb el funcionament delllenguatge 
literari (i més estrictament poetic). 

lmatge 5. Captura de 
pantalla d'Universo 
molécula, on podem 
apreciar !'estructura 
molecula r de la 
paraula poetica. 
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Els pastissers de Vinares han tingut aquests dies unes jornades 
molt atrafegades atés que han elaborat el tradicional pastisset 
de Santa Caterina, amb la merenga com a element basic. Les 
cinc pastisseries de la ciutat: Masip, Viver, San Sebastián, Suquet 
i Pastís van treballar a estall per preparar els deliciosos pastissos 
perque els vinarossencs complissen amb la tradició. Durant la 
setmana, i especialment el cap de setmana, els pastissers van 
treballar per tindre a punt els dol<;os, i és que aquesta és una 
tradició que no es vol perdre. 

Masip 





Torna el cinema de barri 
per Santa Caterina 
J.J. Cinema torna a abrir les portes durant tot el cap de setmana per als escolars 
vinarossencs 

Redacció 

Els xiquets de Vi na ros van recuperar el passat cap de setmana la vella tradició d'anar 
al cinema amb motiu de la festivitat de Santa Caterina. Des de la Regidoria de 
Joventut i Educació, i gracies a la col·laboració de la família Figuerola, propietaria del 
J.J. Cinema, es van organitzar les sessions de les pel·lícules Ratatouille i High School. 
Tradicionalment, molts xiquets de Vi na ros entraven al cinema per primera vegada el 
dia de Santa Caterina, per aixo, des de la Regidoria de Joventut de I'Ajuntament de 
Vi na ros s'ha volgut recuperar aquest costum. El cinema, tancat des de l'any 2003, es va 
netejar i condicionar pera l'ocasió i es va utilitzar una nova maquina de projecció. En 
aquesta iniciativa van participar més de 2.700 alumnes d'educació Infantil i Primaria. 

E. F. 

El saló d'actes de la Biblioteca Municipal va acollir el lliurament deis premis del 
concurs de lloes que tradicionalment organitza el Gremi de Pastissers. A cadascun 
deis premiats, a més de material escolar, se'ls va lliurar, com no podia ser d'una 
altra manera, el sí m bol més do le; per excel·lencia de la festivitat deis xiquets, com 
és el pastisset, que abans es guardava dins d'una caixa de sabates per endur-se'l 
fins al riu on es menjava. 

1 --

Regidoria d'Educació i Regidoria 
de Joventut i Infantesa 

La responsable d'aquestesarees vol agrair públicament a tates les persones que, amb 
o sense vinculació directa amb les regidories, han contribu"lt d'una manera o d'una 
altra afer possible la recuperació d'una tradició: el cine a Sta. Caterina i St. Nicolau. 
E lis són: Juanjo i Jordi (propietaris del JJ. Cinema); Xavi i Feli (des d'Educació); Angels 
(del Casal Jove); Juan, Sebastiim, Ramon, Delfín i Salomé (conserges de les escales); 
Majo, Estefania i Elia (monitores del Consell Municipal d'Esports); Ramon (conserge 
de la biblioteca); Doria i Prats (de la brigada de serveis), i Fonta (amic i regidor). 

Sen se vosaltres no hagués estat possible, mol tes gracies. 
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Vinaros incrementa en once 
músicos los integrantes de 
la banda sinfónica 

Emití Fono/losa 

La sociedad musica l La Al ianza de Vinaros celebró la fest ividad de Santa 
Cecilia con una completa jornada final en la que hubo concierto de la 
orquesta, la banda juvenil y la banda sinfónica. Once son los jóvenes músicos 
que debutaron oficialmente en la banda sinfónica, además de un buen 
número también en la juvenil. En la fl auta, clarinete, saxo, percusión, fagot y 
contrabajo, ya son músicos de la banda señor: Ángela González, Carla Redó, 
Carla Villalonga, Rosa Núñez, Julia Zaragozá, óscar Roca, Gabriel Sanz, Joan 
Fono llosa, Oriol Segura, Miguel Ángel Luzárraga y Daniel Meseguer. Durante la 
cena que puso punto final a la celebración, a cada nuevo músico se le entregó 
un recordatorio, después que ya en el concierto recibieron el pin de La Al ianza. 
También hubo entrega de trofeos a los ganadores de los disti ntos torneos 
celebrados. El alcalde de Vinaros, Jordi Romeu, después de la reivindicación 
de los músicos que el nuevo auditorio sea pronto una realidad, avanzó que el 
Ayuntamiento prepara una sorpresa para La Alianza. El director de la banda, 
José Ramón Renovell, valoró que esta sociedad musical, entre sus tres bandas, 
ya tiene más de 150 músicos. Cabe recordar que el director de la banda juveni l 
es Emilio José Salamanca. 

Fe d'errates 
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L' autor de l'article sobre els premis de 
Literatura Digital de la pagina 21 d'aquest 

número és Joan-Eiies Adell 

• ,¡!' 

artsquerra 
Blasco lbáñez, 1 

Tel. 984 45 33 03 - Vinaros 

Menú de empresas 
Navidad del 2007. 

Jamón ibérico con queso y pan 
con tomate confitado 

Croquetas al estilo de la abuela 

Pimiento del piquillo relleno 

Risotto de pato con setas 

Entrecot a la pimienta 

Tarta sacher 

Pan, café, aguas. 
Vino tinto Rioja Crianza 

30 € IVA no incluido 

Menú de empresas 
Navidad del 2007. 

Carpaccio de bacalao con vinagreta de jerez 

Croquetas de Salmón marinado 

Pimiento del piquillo relleno de marisco 

Chipirones con habitas 

langostinos y cigalitas hervidas 

Arroz meloso con langosta 

Brownie de avellanas con helado de vainilla 

Pan, café, aguas. 
Vino blanco Barbadillo 

40 € IVA no incluido 
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~icota~ 
Com cada any cada .?.5 de 
hOv~re. arriba Santa Caterina, 
una tradició molt vinarossenca. 
Antigament la vespra cada centre 
juntament amb els seus mestres 
feien un tomb pel poble i a l'endema 
era la festa grossa de l'escola. Els 
xiquets i les xiquetes anaven tots 
mudats i feien jocs. A la tarda tots els 
caterinets i caterinetes anaven al riu a 
menj.ar-se la P,rima. 
El (D de de.~re. també se 
celebrava Sant Nicolau. Aquesta 
festa només era per als xiquets. 
La vespra els xics sortien amb el 
catxirulo pels carrers del poble i 
davant de determinats llocs, els xics 
més grans recitaven !loes i els ve'l'ns 
tiraven confits i caramels. A l'endema, 
com es feia en Santa Caterina, era 
festa grossa a l'escola. 
Actualment se celebra Santa Caterina 
i Sant Nicolau el mateix dia i de la 
tradició antiga sois queda la festa a 
l'escola, els jocs i el tomb pel poble. 

Avda. Castellón, 30 
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Viaonetti Vi na ros ~í%i 

El Caja Canarias no aguantó el ritmo 
de juego del Viaonetti Vinaros 

VIAONETTI VI N AROS CAJA CANARIAS 

VIAONETTI VI N AROS (11 +26+20+20): 
Radostina Dimitrova (21 ), Lidia Mirchandani 
(13), Noelia Otero (12), Nuria Ramiro (6), Cristina 
López, cinco inicial; María Tzankova (12), Emily 
Heikes (2), Laura Sagredo (3), Sonia Pascual, 
Paola Prieto (8) y Celina Salvador. Cometieron 
16 faltas personales, sin eliminadas; capturaron 
32 rebotes (16 en ataque); la jugadora mejor 
valorada Noelia Otero (25). 
UNICAJA CANARIAS (15+ 13+ 13+ 14): Verónica 
Matoso (6) Marta Medina (4), Daiza Alvarado (7), 

Kaitlin Fole (8), Ángeles Alama (2), cinco inicial; 
Patricia Berciano (6), Laura Fernández, Ana 
Hogg, Yanira Pérez (1 0), Saray Cruz (6) y Beatriz 
Sánchez (6). Cometieron 18 faltas personales, 
sin eliminadas; capturaron 22 rebotes (8 en 
ataque); la jugadora mejor valorada Verónica 
Matoso (15). 
ÁRBITROS: Rodríguez y March (Col. valenciano.) 
PARCIALES: 7-8, 11-15,25-20, 37-28 (descanso), 
51-35,57-41,69-61 y 77-55 (final). 
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El Viaonetti Vinarós consiguió el sábado una 
magnífica victoria, aderezada con buen juego 
ante un rival que nunca se dio por vencido, y 
pese a que las canarias salieron muy centradas 
y realizaron un primer cuarto con claro dominio 
ya que frenaron muy bien el juego de ataque lo
cal y estuvieron muy finas en ataque, el U ni Caja 
Canarias no pudo después con el buen juego del 
equipo vinarocense, que a partir del segundo 
cuarto dominó el partido merced a su agobian
te defensa, que dejaba pocos resquicios a las 
jugadoras canarias para poder lanzar a canasta 
con precisión, ya que les obligaban a realizarlos 
cuando restaban pocos segundos. 
A partir del segundo cuarto las jugadores que en
trena Ray Santa na, que no paró de pedir máxima 
intensidad en el juego, se hicieron con el partido 
basándose en una defensa más férrea, y pese a la 
constante lucha de las canarias a las que su en
trenadora Esther Herrero no paraba de dar con
signas, incluso probando con una defensa zonal 

para ver si así eran capaces de frenar el ataque local, 
pero con ello lo único que facilitaron fue una cómoda 
ventaja al descanso merced a lanzamientos exteriores. 
En el tercer cuarto, las locales rompieron por completo 
el partido, siguieron con su agresiva defensa, que les 
permitió salir al contraataque e incrementar la ventaja. 
Dos triples consecutivos, que hicieron mucho daño a 
las canarias, junto a un parcial de 10-0 que colocó un 

51-35 en el marcador, que les permitió prácticamente 
sentenciar el partido. 

Resultados de los equipos base 
Negativa jornada para los equipos de 
base del Club Baloncesto Vinarós. Sólo 
las chicas del equipo júnior, militante 
en Preferente, superaron con éxito la 
séptima jornada de liga y mantienen 
su condición de invictas en la clasifi
cación. El resto de equipos perdieron 
ante sus contrincantes. 
Equipos Cadete 
El cadete masculino, que juega en 
NPl, perdió ante el Ruralcaixa AD 
Castelló "B" por 94- 38. Como apun
taba el coordinador de los equipos de 
base, Ray Santana, "han perdido otra 
vez pero esta vez han recortado la 
diferencia, han podido anotar 38 pun
tos, eso quiere decir que poco a poco 
están mejorando': 
El próximo encuentro que disputarán 
será en casa, y recibirán al hermano 

mejor del anterior contrincante, el Ru
ralcaixa AD Castelló "C: Será el sába
do, 1 de diciembre, a las 12 horas. 
Respecto a la formación femenina de 
esta categoría, también en NP1, el CB 
Vinarós perdió por tan sólo tres pun
tos ante el Obradis Lliria, con un resul
tado final de 51-48. Se rompe así la 
positiva racha de triunfos que venían 
cosechando las pequeñas del club, 
que se sitúan segundas en la tabla de 
clasificación. 
La próxima jornada para el cadete fe
menino se disputa este sábado, a las 
1 O horas, en la cancha del Nou Inmo
ble Castelló CBC. 
Equipos Júnior 
La formación masculina tampoco 
pudo hacerse con la victoria en Prime
ra Zonal, y la derrota fue más amarga 

ÚdS 1dr Red o, cap d E'~pc'ts 

Las jugadoras de U ni Caja Canarias, pese a la diferencia 
en el electrónico, nunca dieron un balón por perdido 
pese a estar veinte puntos abajo, pero las jugadoras 
locales estaban en racha y les entraba todo. El técnico 
Ray Santa na dio entrada en el último minuto a las ju
niors Celina Salvador y Sonia Pascual. 

puesto que perdieron por un punto, y 
en los últimos compases del partido. 
La victoria se la llevaron los jugadores 
del Platges de Moncofa por 46-47. 
La próxima jornada de liga la disputa
rán este domingo, 2 de diciembre, a las 
17 horas en casa del Empai-Segorbe. 
Y el equipo júnior femenino continúa 
sin dar un respiro a sus contrincantes 
en Preferente. Las chicas de Ray San
tana ganaron al CBF Tapelia Puerto 
Sagunto con un contundente 56-29, 
resultado que les permite seguir su
mando y establecerse cómodamente 
en la primera posición de la tabla de 
clasificación. 
Su próximo encuentro, en la octava 
jornada de liga, la disputarán fuera de 
casa ante el CB Calasanz, el sábado 1 
de diciembre a las 16.30 h. 

D Nota del Club 

EL CANAL 34 CASTELLÓ NORD 
TELEVISIÓ, todos martes a 
partir de las 21.30h. emite 
"ZONA BASKET'; dedicada a 
las actividades del Club, con 
gran protagonismo para el 
VIAONETTI VINARÓS y los 
equipos base. 
A continuación son emitidos en 
diferido los encuentros jugados 
el fin de semana por gentileza de 
distintas firmas colaboradoras. 

El deporte local ha vuelto a destacar de nuevo 
este pasado fin de semana en la totalidad de 
competiciones en las que ha tomado parte. 

Canarias por un elocuente 77-55 y mantiene las 
esperanzas en la lucha por el título de la Liga A-2 
femenina. 

por un contundente 8-2 que le mantiene como 
líder de la liga provincial. 
Por último, en automovilismo, nuestro 
carismático piloto José Manuel Pérez Aicart 
logró brillantemente la tercera plaza en las 24 
horas de Montmeló demostrando que es uno de 
los mejores pilotos a nivel nacional. 
Enhorabuena a todos ellos y a seguir cosechando 
esos títulos que son también los del deporte 
vinarocense. 

En atletismo, el Club Esportiu Vinarós logró un 
éxito de gran resonancia al conseguir varios 
puestos de honor en la prestigiosa prueba de 
la Jean Bouin, celebrada en Barcelona, que este 
año celebraba su 84• edición. 
En baloncesto, el C.B. Vinarós Viaonetti ganó en 
una gran exhibición de juego al potente Caja 

También el balonmano nos dio otra gran 
alegría por la espectacular victoria del Club 
Balonmano Vinarós, que se deshizo del Onda 
con gran autoridad aupándose a la cabeza de la 
clasificación de la Primera División autonómica. 
En fútbol sala femanino, el F.S. Vinarós Cala 
Montero sigue invicto al vapulear al F.S. La Unión 



RafaE Marcos S1mó 

Buen partido el que se presenció en el Cer
vol. Una vez más los langostineros arras
traban bajas importantes como Casanova, 
Masip, Ernesto o Vicente Roberto, aparte 
jugadores que tuvieron que participar sin 
estar en plenitud de facultades. Con este 
panorama antes del inicio del partido qui
zás se hubiese firmando el empate, pero 
tal como transcurrió el par tido y el desa
rrollo del marcador, no. Fue una lástima, 
esta vez el descuento no fue benévolo con 
los langostineros que tras irse al descanso 
con ventaja en el marcador, aguantaron 
prácticamente todo el segundo tiempo 
su ventaja. Los visi tantes, para mí el mejor 
equipo del grupo después del Saguntino, 
buscaron un resultado mejor en la segun
da parte, pero no crea ron verdadero peli
gro hasta el último cuarto de hora. Antes 
de la igualada dispusieron de dos oportu
nidades, al igual que los langostineros pa ra 
sentenciar con el tercer tanto que no llegó. 
A pesar de perder dos puntos en el último 
suspiro, el equipo se encuentra a solo tres 
puntos del tercer clasificado, los puestos 
de promoción están al alcance. Mañana, 
derbi frente aiTraiguera antes de la jornada 
de descanso en la que se recibe al Almas
sara, luego dos semanas más de descanso 
por Navidad. Ya en año nuevo visita al Bo
rriana y el súper derbi frente el Benicarló en 
el partido que cierra la primera vuelta. La 
junta di rectiva ya prepara los actos previos 
al partido en la que habrá comida popular 
como viene siendo habitual. 
El resto de la jornada depararon como 
es habitual resultados sorprendentes, el 
Acero perdía en casa frente el Almassora, 
el Sant Jordi caía claramente en Ben lloch, 
el Benicarló reacciona venciendo en Vila
famés, donde nadie lo había hecho hasta 
el momento y los de abajo; Benlloch, Vall 
d'Uixó y Alcora ganaban sus partidos ex
cepto el colista San Pedro que se queda 
con sólo seis punt05 en la tabla. Una se
mana más, se ha demostrado que no hay 
rival fácil, por lo tanto se ha de estar sa
tisfecho con la buena marcha del equipo. 
Esta jornada aparte del Traiguera - Vinarós, 
destaca el Sant Jordi - Nules, con lo que la 
parte de arriba se apretará aún más ya que 
el Saguntino que visita Benicarló, así como 
en Benicassim que recibe al Vall d'Uixó, no 
lo tendrán nada fácil al igual que el Acero 
que visita a un Borriana necesitado. 
Juvenil 
Destacar la contundente goleada del ju
venil en Benicassim por O- 7. Los jóvenes 
no disponían de portero ya que éste iba 
convocado con el primer equipo y pese 
a tener sólo doce jugadores de campo, 
la victoria y el resultado lo dice todo. Con 
esta victoria se reducen tres puntos frente 
al líder que esta jornada descansó, dos al 
Roda segundo clasificado que empa tó en 
Els lbarsos, el Almassora se mantiene a un 
punto ya que vencía en Peníscola. El juve
nil tiene un partido menos ya que cada jor
nada descansa un equipo. Esta tarde a las 
tres juega en el Cervol frente al San Pedro, 
su inmediato perseguidor en la tabla a tan 
sólo tres puntos. Partido interesante que 
bien vale la pena ver. 
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Con este remate de cabeza de Marcos abrió el marcador el Vinarós 

VINARÜS C.F. BENICASSIM 

1 . . 1 
VINAROS: March, Moti, Alex, 
Narcís, Agus, Marcos (Cristi
an, min 61), Peiró, Cristopher • 
(Martín, min 77), Ximo (Pedro, 
min 66), Espinosa yValentín (J.J., 

1 

min69). 
BENICÁSSIM: Ripollés, Martas 
(Nebot, min 66), Russo, Guilla
món (Lozano, min 73), Gabarri, 
Tel, Diego (Roqueta, min 77), 
Palatsí, Fabregat, González y 
García (Mauricio, min 59). 
ÁRBITRO: Navarro Collados, de
legación de Castelló, ayudado 
en las bandas por López Lliberós 

1 y Pérez Aragón. Mostró tarjeta 
amarilla a Moti, Peiró y Ximo del 
Vinares; a Martas, Russo, Gabar
ri, Palatsí, Fabregat y González, 
del Benicassim. 
GOLES: 1-0, min 15: Marcos, de 
certero cabezazo; 2-0, min 17: 

Campeonato Regional Preferente 

El Benicassim arranca un 
empate en el último suspiro 
El Vinarós no pudo conseguir la victoria ante el Benicassim, tras un partido con dos 
tiempos de juego completamente diferentes. Un partido donde los dos entrenado
res presentaron bajas sensibles, pues si bien los locales no pudieron alinear a Masip 
y Ernesto, los visitantes tenían la baja de su goleador David Amiguet. Al final, reparto 
de puntos justo. 
Los jugadores del Vinarós comenzaron el partido con ganas de sumar la victoria y 
proseguir su escalada en la clasificación, pese al rival, mejor clasificado en la tabla. 
Fruto de esa salida fueron las llegadas hasta el marco defendido por Ripollés, que 
tuvo dos buenas intervenciones antes de encajar, casi sin tiempo dos golazos. El pri
mero llegó tras el saque de una falta donde Marcos se elevó más que nadie para 
conectar un cabezazo que llegó al fondo de la portería visitante. Gol que sirvió de 
acicate para que los albiazules siguiesen en su intento por sumar más goles, y dos 
minutos más tarde, al saque de un córner, Moti lograba el segundo gol del partido. 
Todo parecía ir viento en popa, pero los locales se relajaron en demasía y cuando se 
dieron cuenta Fabregat había metido de nuevo al Benicassim en el partido. 
Tras el descanso el Vinarós pareció desaparecer del terreno de juego, ya que el 
Benicassim llevó el peso del partido y comenzó el acoso a la portería defendida 
por March, quien en un par de ocasiones saco dos balones de gol a córner con la 
consiguiente llamada de atención a sus compañeros. Los dos entrenadores realiza
ron cambios, para intentar que la balanza se decantase a su favor, y fue uno de los 
nuevos, el luchado J.J. quien tuvo la victoria en sus botas en un rápido contragolpe, 
pero Ripollés salió muy bien y el remate del delantero local se fue fuera por poco. 

Moti, a la salida de un córner; 
2-1, m in 32: Fabregat, finalizado 
contragolpe; 2-2, m in 90: Fabre
gat, tras un rechace. 
INCIDENCIAS: Unos 200 espec
tadores en El Servol, en tarde so
leada; terreno de juego irregular 
con el césped demasiado alto. 

1 Ya cuando todo parecía que la victoria se iba a quedar en casa, tras unos minutos de 
lucha y algún que otro roce, Fabregat aprovechó un rechace para igualar el partido y 
sin tiempo a reaccionar para los locales impidiendo que los de San ti Forner se acerca
sen más a las plazas de promoción. 
Este domingo a las cuatro de la tarde el Vinarós visita al Traiguera con tres puntos en 
juego muy importantes para los dos equipos. 

FÚTBOL. CampeonatoRegionaiJuvenil Exhibición del equipo vinarocense 

C. D.BENI CASSIM VINARÜS c.F. 

Vinarós C.F.: Dani, Ovidio, Carmona, 

Alberto, Esteller, Ernesto, Manolo, 
Wifre, Osquitar, Raúl y José Mari 
(Johny) Goles: Carmona, Osquitar, 

Esteller, José Mari y Raúl (3) 

Gaspar F 1ó 

Partidazo del equipo juvenil en Benicassim, donde el equipo local se 
entregó desde el primer momento ante la magnífica exhibición de 
juego evidenciada por los jugadores que prepara Sergi Morales. A pesar 
de lo abultado del resultado, aún pudieron conseguir varios goles más 
a no ser por los postes y por alguna intervención del portero local, que 
fue el mejor de su equipo. 
El conjunto vinarocense se está perfilando cada jornada como el 
claro favorito para ganar el campeonato, ya que está demostrando en 
cada partido que juega una gran progresión que le acredita como el 
indiscutible número uno de la Liga Regional Juvenil. 
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. Campeonato de Veteranos Catalunya Sud 

El equipo langostinero mereció la victoria 

J. CATALONIA VINARÜS c.F. 

A. V. Vinaros C.F.: 
Cuartero, Bena, Keita, 
Luis Carlos, Jorge, Salva, 
Vázquez, David, Quico, 
Piña na y Eric. También 
jugaron: Juando, Visent, 
Jaime, Mejías, Hallado y 
Aníbal. 

Goles: Vázquez y Salva. 

Salva con sus padres en el partido de la Liga de Veteranos 

B ClubBalonmanoVinaros Partido trampa 

COSTA VINARÜS ONDA 

El sábado 24 de noviembre reci bi
mos al Onda, equipo nuevo en esta 
categoría. Parecía un rival fácil, pero 
en algunos momentos del partido 
llegó a superarnos en el electrónico. 
En la primera parte, el Vinaros salió 
frío, y el Onda hizo su juego con una 
defensa 3-3, poniéndonoslo muy 
complicado, y llegando al descanso 
con un 14-14. 

En el segundo tiempo las 
cosas cambiaron. El Vina
ros se puso el mono de 
trabajo y aún no jugando 
del todo bien hizo un par
cial de 6 a 1. Poco a poco 
los nuestros empezaron a 
dominar. Tal y como vimos 
al Onda, un equipo peleón 
y con muchas ganas de no 
tirar la toalla, pronto dejará 
de estar en la cola de la cla
sificación. 
Siempre hay que tener en 
cuenta que cualquier equi-

Club Esportiu Vinaros-Aigües de Vi na ros 

El Club Esportiu 
Vinaros, protagonista 
en la 84 Jean Bouin 
a Barcelona 

Els vinarossencs van tornar a pujar al 
podi en aquesta emblematica cursa 

po nos puede ganar, pues 
por algo están en esta ca
tegoría. 
Darle mucho ánimo al 
Onda en esta nueva etapa 
de su carrera. Y convocar 
a nuestra afición para hoy 
sábado 1 de diciembre, a 
las 18.00 horas en el pa
bellón de deportes, donde 
nos enfrentaremos al Ma
ristas de Algemesí. 
Equipo muy difícil, pero en 
casa, el Llangostí Arena tie
ne que se un fortín. 

El conjunto que prepara el míster Cristóbal Gilabert 
realizó un magnífico partido en el difícil terreno del 
Jesús Catalonia, erigiéndose en claro dominador des
de el pitido inicial, poniendo cerco ante el área de su 
rival, cuya defensa se tenía que multiplicar para achicar 
los balones que le llegaban con gran peligro de gol. El 
equipo local que iba perdiendo a falta de seis minutos 
para finalizar supo aprovechar una desgraciada jugada 
de la zaga langostinera para acercarse en el marcador, 
empatando en el tiempo de descuento con un gol más 
que dudoso que concedió el árbitro de turno. 

Els vinarossencs, en una foto de grupa la Plar;a d'Espanya ~ 101 

Ja són 84 les edicions d'aquesta multitudinaria cur
sa que any rere any segueix superant-se, aconse
guint aquesta edició superar els 4.842 participants 
de l'any passat, amb un total de S.250. 
A les 9 h del matí, a l'avinguda de Rius i Taulet de 
Barcelona al costat de les fonts de Montju'ic, va 
tindre lloc la sortida de la primera de les curses, 
I'Open. En aquesta cursa, el Club Esportiu va tindre 
la primera alegria del matí. A la mitja hora del co
menc;:ament de la cursa, arribava el primer atleta, 
el catala Manuel Ojeda juntament amb lvan Limia 
disputant-se la victoria en un llarg esprint. A tan 
sois onze segons arribava el vinarossenc Guillem 
Adell que s'havia despenjat uns metres abans deis 
dos primers classificats i que va finalitzar amb un 
temps de 31 '17'; millorant en sis segons i repetint el 
tercer lloc de l'any passat. Seguidament, van arribar 

la resta d'atletes del club d'aquesta cursa de 10.000 
metres: José Luis Segura, Víctor Martín, José Anto
nio Castro, Jahvé Fernández, Emilio Querol, Xavi 
Fontelles, Manuel Sánchez i M• Jesús Pablo. 
Després de la cursa Open es van anar succeint la res
ta de les curses, on van participar la resta d'atletes 
del club per categories, aconseguint un deis millors 
resultats deis últims anys. Cal destacar en primer 
lloc, la quarta posició aconseguida per !'atleta en 
categoría promesa, Andrea Cabré, que va participar 
en la cursa absoluta amb els atletes d'elit, on es va 
imposar la kenyana Eunice Jepcorir i en la categoría 
absoluta masculina el kenya Kiprono Menjo, finalis
ta al mundial d'atletisme a Osa ka i va ser el guanya
dor per davant de l'etíop Nahom Mesfin. També res
saltar per part del Club Esportiu-Aigües de Vinaros 
la cursa realitzada per !'atleta cadet, Kevin Ripolles, 

que va acabar en la13a posició amb un temps de 
10'13". També en la13a posició va finalitzar Sofia 
Limon en categoría cadet femenina (2.350 m) amb 
9'38'; Mar Estevan va ser 16a amb 9'49'; Rebeca Car
rasco 32a amb 1 0'49"i Alba Ciurana 38a amb 11 '04': 
En categoría alevina (1.400 m), Poi Nolla va aconse
guir la 33a posició amb un temps de 6'14" en una 
de les curses més nombroses amb 254 participants. 
En categoría alevina femenina (1.1 00 m), Laura Es
tevan va aconseguir una meritoria 9a posició amb 
un temps de 4'01 "d'un total de 155 participants. En 
categoría juvenil (3.000 m), Marc Adell aconseguia 
la 12a posició amb 23'51 ·; Fernando Vida! va ser 30é 
amb 27'05': Per acabar, en categoría juvenil femeni
na (3.250 m), Rebeca del Corte no va poder repetir el 
podi de l'any passat i es va classificar en la ?a posició 
amb un temps de 13'01 ·: 



24h. de Montmeló 

Podi de Pérez-Aicart 
a les 24 hores de Montmeló 
El cap de setmana passat es va disputar les 
24 hores de resistencia d'automobilisme 
de Montmeló. El nostre pilot José Manuel 
Pérez Aicart disputava aquesta cursa amb 
el Seat León que el va fer ca m pió d'Espanya 
de la Supercopa Seat León. t:equip estava 
format pel llegendari pilot Luis Villamil, 
Lalo Soldevila, Álex Lequidain i el pilot vi
narossenc, dins l'equip Baporo, dirigit per 
l'expilot de ral·lis, Pep Bassas. Després d'uns 
bons entrenaments, van aconseguir la ter
cera posició pera la sortida. A les 12 hores 
del migdia del dissabte es do nava la sortida 
d'aquesta llarga cursa i, a les primeres vol
tes, el nostre pilot encap<;alava la classifica
ció de seguida, ja que ell feia el primer re
lleu. Abans del primer canvi, la mala sort se 
li va presentar en forma de punxada d'una 
roda, i va haver de fer tota una volta amb 
aquest problema que el va obligar a entrar 
a boxes abans d'hora i perdre 16 posicions 
en la classificació general. 
A partir d'aquest moment, van comen<;ar 
els rel leus deis pilots i a poc a poc van 

. Club Tenis Vinaros 

remuntar fins arribar a la primera posició 
vora mitjanit. La nit va ser molt dura, jaque 
el cansament passava factura i les baixes 
temperatures feien que tant l'asfalt com els 
pneumatics no tinguessen les condicions 
optimes per al desenvolupament de la 
cursa. Tot a nava de categoría fins que cap a 
les 6 de la matinada, un deis companys de 
José Manuel va tindre dos sortides de pista, 
fets que van obligar la grua a traure'l dos 
vegades de la grava; amb aquesta situació 
va perdre molt de temps que es va retlectir 
en la classificació baixant fins a la sisena 
posició. 
D'aquí fins a final de cursa, va agafar el 
protagonisme el nostre pilot vinarossenc, 
que juntamentamb el seu companyVillamil, 
van fer una espectacular remuntada fins a 
la tercera posició final. 
t:euforia va envair el box de José Manuel 
que, després de 24 hores de cursa, el cotxe 
malmés i el cansament tant de mecanics, 
enginyers, pilots i afició, va recollir el tan 
merescut trofeu . 

Cambio de líder en la liga de pádel 
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De izquierda a derecha.· Agustí, San ti, Rafa, Manolo y Paco "S" Sebastián, Javi, Uli, Juan y José Ramón, esperando partida de tenis 

Tras los partidos disputados esta semana, se puede decir que el campeonato de pádel 2• Liga 
Club de Tenis Vinaros, está deparando, si bien no del todo sorpresas absolutas, sí resultados un 
tanto inesperados, ya que parejas consolidadas y competitivas están siendo batidas por parejas 
de rookies con menos experiencia pero gran capacidad de lucha, lo cual da mucho aliciente al 
campeonato. En esta jornada se ha producido cambio en el liderato que ostentaba P. Quixai-M. 
Quixal, que lo han perdido en beneficio de la pareja Moliner-Mormeneo. Digno de mención señalar 
que Rafa Moliner sale de una lesión gravísima de rodilla, pero que su constancia y gran calidad 
técnica hace que vuelva a ser un temible enemigo junto al siempre competitivo Da ni Mormeneo. 
Ya avisamos la semana pasada de las sorpresas que podían deparar la pareja de rookies Agustí 
Claveii -Santi Lleti, que se confirmó derrotando a la dura pareja formada por Roda-Ruiz que no 
atraviesa por un buen momento y ha perdido partidos en los que debía dar más guerra. A la 
espera de ver cómo evolucionan R. Fuster-Visen que apuntan buenas maneras. 

Tenis: actividad física y salud 
Siguen a buen ritmo los entrenamientos de la 
gente del Club de Tenis, tanto a nivel de afi
cionados, preparando el inminente torneo de 
Navidad, como a nivel de componentes del 
equipo de tenis que tan brillantemente obtuvo 

el ascenso a Segunda División tanto masculino 
como femenino, aunque eso será para año nue
vo. A nivel social, destacar el entusiasmo y par
ticipación cada vez mayor por parte de la masa 
social en mejorar en este deporte tan bonito y 

Resto de resultados de segunda ronda 

Zalama-J. Zapata 1M. Febrer-V. Febrer 6/2- 6/2 

L. Sebastia-C. Calduch 1 J. Arnau-J. Arnau 4/6-2/6 

Ramon Fuster-Visen 1 Agustí-Santi 9/7-1/6-6/3 

Ayza- De Luis 1 Zapata-J.J. Zapata JR. 6/2-6/0 

Resultados adelantados de 3a, 6a y sa ronda 

Roda-Ruiz 1 D. Roca-S. Terra 0/6-0/6 

Mormeneo-Moliner 1M. Prats-A. Fabregat 6/1-6/1 

Agustí- Santi 1 F. Quixai-M. Quixal 6/1-4/6-0/6 

Agustí- Santi 1 Roda-Ruiz 6/2-4/6-6/2 

a la vez tan beneficioso para jóvenes y mayores, 
ya que lo practican personas desde su más tier
na edad hasta de 80 años, demostrando así que 
es muy recomendable y que no tiene límites en 
su práctica. 



~ 
Club Nata ció Vinaros-Cala Montero "t{r 
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El Club Natació Vi na ros- Cala Montero es manté a la Primera Divisió Autonómica 

Després d'haver estat distingits com la millor entitat 
esportiva local, el Club Natació Vinares-Cala Montero 
afrontava el repte més important de !'acabada 
d'estrenar temporada, i que no és altre que manten ir
nos en la Primera Divisió autonómica de clubs. 
Este cap de setmana ens va m despla<;ar a Valencia per 
disputar la Lliga Autonómica de Clubs corresponent 
a la Primera Divisió. No importaven les marques 
(encara que sempre són importants). No nadilVem 
individualment, jaque esta competició és club contra 
club, amb l'únic objectiu, uns d'ascendir a Divisió 
d'Honor i altres, com és el cas del C. N. Vinares-Cala 
Montero, no baixar de categoria. Per tal motiu, hem 
d'elogiar el treball deis nostres nadadors, que s'han 
partit l'anima i, més que mai, han sigut una pinya. 
Des del principies va vore com tres clubs lluitaven per 
pujar i els altres cinc lluitavem perno descendir. Cada 
punt resultava vital i era viscut amb gran intensitat per 
tot l'equip. Ens és impossible distingir cap nadador en 
particular, perqué tots ells es mereixen un 1 O. Pero 
sí que hem de lloar la importantíssima tasca duta a 
terme pels entrenadors Albert i lsidre, així com la deis 
nadadors David García i Alberto Rambla, perqué sens 
dubte sense ells esta crónica no estaria escrita d'esta 
manera. 
També cal destacar el suport deis pares i les mares deis 
nostres nadadors, que han estat animant sense parar 
durant les tres sessions que ha durat la competició. 
Així dones, hem aconseguit el que preteníem: 
mantenir-nos en la Primera Divisió Autonómica. 
Una vegada més ens fem la mateixa pregunta: fins 
on hauríem pogut arribar si haguéssem comptat 
amb una piscina municipal on poder entrenar amb 
les mateixes condicions que ho fan la resta de clubs 
participants? 
Els components de l'equip van ser: David García, 
Alberto Rambla, David Reverté, Héctor Carceller, 
Marc García, Marc Rubert, Aitor Sebastia, Sergi lbáñez, 
Diddier Boucanssot, Steven Meseguer, Maria García, 
Noemí López, Silvia Barranco, Marta Farnós, Ana 
Méndez, Nadia Simó, Lara Guadix, Judith Sanz, Ana 
Roca i Alba García. 

, 

Classificació general 
1.- C. N. Vila-real 1.029 punts 
2.- C. N. Piscis -Mislata 987 punts 
3.- C. N. Dom Bosco 895 punts 
4.- C. N. Gandia 885 punts 
5.- C. N. Vi na ros -Cala Montero 823 punts 
6.- C. N. Benicarló 812 punts 
7.- C. E. Eldense 738 punts 
8.- C. N. Sax 711 punts 

*Eis clubs classificats en primera i segona posició 
ascendeixen a la Oivisió d'Honor, mentre que els 

classificats en la. iBa. posició baixen a la Segona Oivisió. 

~ 

D Nota del Club Natació 
Vinaros Cala Montero 

Els nadadors, socis i simpatitzants, i en 

nom de tots ells la junta directiva del club, 
felicitem Albert Delmonte i la seua dona, 

Lucía Vicente, pel recent naixement del seu 
fill Poi. 

Enhorabona papas!!! 

LIQUIDACION JOYERIA 

a\ 

POR fiUBILACIÓN % 
¡ OPORTUNIDAD 

ONICA 1 
TODAS SUS EXISTENCIAS DE JOYERÍA: ART(CULOS DE REGALO Y 
CADENAS, PULSERAS, ANILLOS , COLLARES, 

, 
CRISTAL, PLATA, PIEL, CERAMICA. 

BRILLANTE RÍA ... CUADROS ... 

EN LA CALLE SAN PASCUAL, 1 VINAROS 
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Le lit Reñé seguix capdavanter i Nacho Gutiérrez ven e; 
en la 6a prova de la Challenge 

Jordi Reñé continua una setmana més a la part alta 
de la Challenge de la Comunitat Valenciana de ci
clocros, després de la celebració de la sisena prova 
puntuable que va tindre lloc en la localitat valenci
ana de Picassent, sota l'organització de la Bici Club 
local, que complix el seu vint-i-cinqué aniversari i 
ho ha fet amb una satisfactoria prova que va de
mostrar la seua bona tasca pel que fa a l'organitza
ció, jaque tots els locals van col-laborar amb molta 
germanor donant una gran imatge. El corredor del 
Valencia PC Russafa va acabar tercer en la prova, 
després del vencedor, Nacho Gutiérrez i el segon 
classificat, Daniel Guerrero. El corredor professio
nal de l'equip suís LPR es va estrenar en la Challen
ge després d'encapc;:alar practicament la prova des 

de l'inici. Per darrere, els sub-23 Lluís Hurtado, 
líder de la categoría, i Manuel Francés queien al 
terra, i posteriorment es va formar un grup per
seguidor amb els dos corredors esmentats, Reñé i 
Daniel Guerrero. Pero el protagonisme va ser per 
al germa de Nacho, Quique, que debutava en la 
Challenge i que va ser remuntant fins a la segona 
plac;:a quan va punxar i va tindre una caiguda per 
a acabar finalment molt ressagat. Mentre el ger
ma deis Gutiérrez certificava el seu triomf, Daniel 
Guerrero es va fer ambla segona plac;:a, a pesar del 
final de Reñé, que d'aquesta forma seguix mante
nint el mallot groc com Hurtado en els sub-23. 
Fernando Gericó, que corria a casa, va recuperar 
de nou el sabor de l'exit vencent de manera facil 

per davant del líder Israel Carrión. 
Perla seua banda, en cadets, Óscar Hernández va 
tornar a dominar superant Altur i el líder Gabriel 
Carceller de manera cómoda. 
En dones, Ariadna Rambla no va tindre rival i es va 
imposar a Inés Marrero. 
En la resta de categories, primers llocs peral ciclo
master José Mercé, el master 30 Alfredo Moltó, el 
40 Javier Avellaneda, el 50 Ignacio Fandos, el 60 
Emilio Fandos, ambdós de Vinaros, !'i nfantil José 
Manuel Ribera, l'a leví Vicent Martínez i el princi
piant Borja Altur. 
La setena prova puntuable es disputara dema diu
menge 2 de desembre en la població alacantina de 
Sant Vicent del Raspeig a partir de les 1 O hores. 

FÚTBOL. Estadísticas, resultados y clasificaciones 

J. G. E. P. G.F. G.C. 

2 N u les 13 9 2 2 21 7 

4 Benicassim 13 7 4 3 22 10 

6 Vi na ros 13 6 4 3 18 15 

8 Almenara 13 6 2 5 18 18 

10 Almassora 13 5 2 6 21 23 

12 Traiguera 13 4 3 6 15 25 

14 Estivella 13 3 3 7 13 20 

16 Alcora 13 4 o 9 17 26 

18 San Pedro 13 3 9 14 33 

PTOS. 

29 

24 

22 

20 

17 

15 

12 

12 
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TROFEO PENYA BARc;A 
A LA REGULARIDAD 
PARTIDO \IINAR()S BENICÁSSN 

PEIRO 6 65 

XIMO 4 59 

MOTI 58 

MARCOS 6 56 

VALENTÍN 4 55 

NARCIS 6 51 

MARCH 7 50 

ERNESTO - 49 

CRISTOPHER 4 46 

VROBERTO - 43 

AGUS 6 39 

ALEX 4 34 

CRISTIAN 2 32 

PEDRO 2 31 

MARTÍN 2 27 

CASANOVA - 24 

MASIP 19 

J J 2 14 

WIFREDO 6 

GARLITOS - 5 

Benlloch 2 Sant Jordi O Sant Jordi Nules 

Vall d'Uixó 4 San Pedro 2 San Pedro L'Aicora 

Estivella Traiguera 

Saguntino 4 Borriana O 

N u les 1 Orpesa 

TROFEO 
PEÑA MADRIOISTA 
VINARQS 
MÁXIMO GOLEADOR 
VINARÓS C.F. 
JUGADOR GOLES 
VALENT N 4 
V.ROBERTO 3 
CRISTOPHER 3 
ESPINOSA 2 
J.J 2 

Traiguera Vinarós 

Borriana Acero 

Orpesa Villafamés 

JUGADOR 

OSKITAR 
RAÚL 
JOSÉ MARIA 

GUINDI 

GOLES 

7 
7 
5 
4 
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[ill FiJ 
HORA ESPORT CATEGORIA PARTIT LLOC 

10.00 FUTBOL INFANTIL VINARÓS CF "B"- BENICARLÓ "B" CAMP DE LES CAPSADES 
---- -- --

11.00 FUTBOLSALA INFANTIL MASC. CALA MONTERO VROS FS " A"- AAVV LA UNIÓN FS Pavelló Poliesportiu Pista 1 
-- -- -- - -- -- -- - - -- --- --

11.30 FUTBOL CADET VINARÓS CF "B"- BENICARLÓ "B" CAMP DE LES CAPSADES 
-·-- --- -- - - ------ -- --

12.00 BÁSQUET CADET MASC. CB VINARÓS- RURALCAIXA-AD CASTELLÓ "C" Pavelló Poliesportiu - Pista 2 
-- ¡-- -------- -

12.00 FUTBOL SALA CADET MASC. CALA MONTERO FS- AAVV LA UNIÓN FS Pavelló Poliesportiu - Pista 1 
-- -

15.00 FUTBOL SALA JUVENIL MASC. CALA MONTERO VINARÓS FS -PLAYAS DE CASTELLÓN FS Pavelló Poliesportiu - Pista 2 
--- - 1- --- ------ -- -- -- --

15.00 FUTBOL SALA INFANTIL MASC. CALA MONTERO VROS FS " B" - FS NAVARTI Pavelló Poliesportiu - Pista 1 

16.30 HANDBOL LLIGAALEVI COMARCA Pavelló Poliesportiu - Pista 1 
-- --

17.00 FUTBOL SALA SÉNIOR MASC. A PROMOCIONES AGUILERA FS- R HERVAS AT FS SEGORBE Pavel ló Poliesportiu - Pista 2 
-- ---

18.00 HANDBOL SÉNIOR MASC. CBM COSTA VINARÓS- CAJA DUERO MARISTAS Pavelló Poliesportiu - Pista 1 
- - -- -- --

19.00 FUTBOL SALA SÉNIOR MASC. CALA MONTERO VINARÓS FS- UNIÓN GABANES FS Pavelló Poliesportiu - Pista 2 -- _.._ 
...... -- ~ -r--

HORA E SPORT CATEGORIA PARTIT LLOC 

9.30 FUTBOL PRE-BENJAMÍ VINARÓS CF "A"- BENICARLÓ "D" CAMP DE LES CAPSADES 
-----

ALEVÍ 
1-- - ~ ~ ------ -- -- -- -- --

10.30 FUTBOL VINARÓS CF "C"- VINARÓS CF "D CAMP DE LES CAPSADES 

ALEVÍ 
1-- ----

10.30 FUTBOL E.B. CIUTAT VINAR OS- E.B. VINAR OS C.F "B" CAMP DE LES CAPSADES 

FUTBOL- --BENJAMÍ f--
E.B. CIUTAT VINAROS- E.B. VINAROS C.F "B" CAMP DE LES CAPSADES 11.30 

~ ~ - - -- ~ - -- -
PRE-BENJAMÍ VINARÓS CF "B"- ALCOSSEBRE "B" 11.~ FUTBOL CAMP DE LES CAPSADES 

- - - ·- -- -- -- - --

1 ,., 



PESCA 

Trasmalleros preparando sus redes 

Pesqueras flojas 
Semana mala en general para la mayoría de barcos de las dist intas 
modalidades de pesca. El factor principal de este escaso rendimiento, fue 
el imperante viento del noroeste mar adentro, con una marejada que no 
dejaba acceder al caladero a las embarcaciones, por lo que motivó flojas 
extracciones de pescados y mariscos, en especial a las traíñas, ya que no 
llegaron a pescar peix blau, y menos aún los marrajeros, que ni siquiera 
llegaron a soltar amarras para ir a capturar emperadores. 
La pesca de arrastre compuesta por quince bous, a pesar que en un inicio 
se dijo que faenaría los cinco días hábiles del periodo semanal, siguió 
pescando sólo cuatro jornadas, para hacer fiesta el viernes (salvo alguna 
pérdida por mal tiempo). Las especies mayoritarias desembarcadas para 
subasta han sido: langostino a 30 €/kg, calamar a 15, pescadilla de 6 a 13 
(según calidad), peluda a 9, sepia a 6, salmonete a 5, caracol a 8, la galera 
que con la llegada del frío ha comenzado a llenarse a 3, cintas a 5, rubios, 
cangrejo, pota y caballa a 4, aranya, congrio y morrallas para la elaboración 
de caldos a 2. 
El cerco no llegó a faenar por el mal tiempo. Sólo les quedaban un par de 
jornadas hábiles para pescar (jueves y viernes), ya que fina lizaba la campaña 
del 2007 el día 30 de noviembre. 
Las veinte barquitas de los artes menores faenaron a medias. Los trasmalleros 
que se dedican al lenguado han llevado a lonja pocos ejemplares, que se 
cotizaron de 15 a 20 €/kg, rombo a 25, tigre a 1 O y raya a 4. Otros operan 
tras el pagel de 4 a 11 y m abre a 5. Y un par siguió pescando doradas, siendo 
piezas de 1 a 4 kg, que se vendieron de 6 a 1 O, la gallineta a 21, pagre a 15 
y corba y mamona a 4. 
En cuanto a la recolecta de pulpo raquero en cadufo, cuando hay algún 
temporalillo, los cefalópodos que se encuentran por el fango o la arena 
buscan un refugio para no estar a merced de la corriente y el tronga/ 
que hay sobre el piso, así se esconden en los recipientes de arcilla y los 
pescadores atrapan más. Se cotizan de 3 a 7 €/kg (depende el tamaño). Los 
pulpos mayores son los idóneos para hacerlos a la gallega mientras que los 
medianos con allioli. 

Ecos de mar 
El puerto de Castelló ha batido un nuevo récord de crecimiento, situándose 
en la segunda posición en cuanto a movimiento de graneles sólidos de 
todo el territorio nacional se refiere. 
Asimismo, ha aumentado en más de un 69% el movimiento de TEU, lo cual 
le sitúa en quinta posición en crecimiento de tráfico de contenedores, y 
cuarto en mercancía general cuyo crecimiento fue casi el40%. 
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En algunes ocasions, quan els bous pesquen en els grans fons i també 
les tra"inyes en alta mar, solen agarrar amb els seus respectius arts uns 
peixets d'un grandiuia maxima de 8 cm, que s'assemblen un poc als sei
tons -pero amb el cap més gros- i que són d'un color més negre fose. 
Com que la captura del peix llanterna és molt escassa i no es comerci
alitza, bé poden ser tornats a mar, i es deixen per al típic suquet deis 
mariners, opera engrossir la classica caixa de morralla. 
El seu nom científic és Diaphus metopoclampus. 
Pertanyent a la famma deis mictofids és un peix mesopelagic que fa mi
gracions verticals diaries, o siga que durant el dia esta per aigües profun
des, mentres que de nit ascendix a aigües més proximes a la superficie 
pera alimentar-se. 
Té un cos allargat i un poc comprimit lateralment 
El morro és curt, arredonit. Les dents premaxil·lars són majors. També 
té dentició en el paladar i la !lengua. Els ulls són grans. El seu primer are 
branquial consta de 23 a 26 branquiespines. 
La composició de les aJetes és: dorsals de 15 a 16, hi ha una segona aleta 
dorsal queés adiposa. De pectorals, de9a 11, i d'anals de 14a 16. 
El cos i el cap estan revestits de molts organs !luminosos anomenats fo
tofors, la distribució deis quals perrnet identificar cada una de les moltes 
especies que hi ha, i per aixo el seu nomo sobrenom de peixos llantema, 
ja que emeten llum en especial per a il·luminar l'entorn i així veure les 
possibles preses i atrapar-les, com crustacis, peixos diminuts, etc. 
La coloració és negrosa, amb reflexos blaus metal·lic. Té una taca blanca 
perlada sobre el morro. El ventre és platejat amb tonalitats iridescents. 
En la reproducció, després que les femelles deixen anar els ous lliure
ment al corrent d'aigua, quan estos es desclouen, les larves patixen una 
metamorfosi i passen a tindre els ulls pedunculats. D'adults viuen deis 
100 als 3.000 metres de profunditat. 
La carn és de consistencia delicada i és molt bona en fritura. La seua pre
sencia és rara en els mercats. 

Botadura de un barco 
Los astilleros vinarocenses de Lehimosa botaron un barco arrastrero de litoral 
para el puerto base norte-africano de Orán (Argelia), siendo su armador 
Batouche Khaled. 
El material del casco ha sido construido con fibra de vidrio y plástico reforzado. 
Sus características principales son: eslora 25,80 m; manga 6,20 m; puntal 3,30 
m; T.R.B. 68, 18, y G.T. 96,69. Su motor propulsor tiene una potencia de 960 CV 
que le dan una velocidad de 12 nudos. 
Se llama Sidi Kada, y su matrícula y folio es OR3441. 
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Bases especifiques pera la Constitució d'una borsa de treball de formadors/es peral curs d'anglés amb 
destinació al Consell Municipal de Formació de Persones Adultes 

PRIMERA.-OBJECTE DE LA CONVOCATORIA. 
L:objecte de la present convocatoria és 
la constitució d 'una Borsa de Treball de 
FORMADORS/ES PERAL CURS D'ANGLÉS, 
per tal de cobrir les necessitats de personal 
del Consell Municipal de FPA. Aquests seran 
responsables de la docencia del CURS 
D'ANGLÉS. 
La Borsa estara vigent durant un període 
que corres pon als anys escolars 2007/08 i 
2008/09, prorrogables un anyescolarmés. La 
integració a aquesta borsa no pressuposara 
cap dret adquirit pera la contractació. 
En funció de les necessitats de personal 
docent del Consell, s'aniran efectuant les 
contractacions laborals temporals deis 
formadors/es que s'integren a la borsa. 
El període de contractació estara en funció 
del número de cursos a impartir i de la seua 
durada, reservant-se en última instancia el 
Consell Municipal de Formació de Persones 
Adultes el dret a modificar la durada del 
contracte en funció de les necessitats del 
curs. 
Horari :estara en fu ncióde lescaracterístiques 
del curs, de l'a lumnat i de les infrastructures 
necessaries pera la seua concreció. 
Cas de fer-se efectiva la contractació, el 
formador/a es compromet a, a més a més 
de les funcions própies de la docencia del 
curs peral que ha estat seleccionat, a: 
• La cumplimentació sistematica deis 
documents de seguiment que li seran 
facilitats. 
• L:elaboració d'una memoria d 'avaluació del 
curs impartit, segons model facilitat. 
• L:assistencia a les reunions de coordinació 
que es fixen des del Consell. 
• Promoure la participació del seu grup 
d 'a lumnes en les activitats transversals. 
El procés de selecció es realitzara a través de 
concurs. 
Llocs que es convoca : 
- Formadors/es pera cobrir la docencia del 
curs que a continuació s'enumera: 
BLOCIII 
- Anglés 
SEGONA.- NORMATIVA APLICABLE. 
NORMATIVA APLICABLE. A la present 
convocatoria i bases se li aplicara la Llei 
7/2007 de 12 d'abril, de I'Estatut Basic de 
I'Empleat Públic, els arts. 9.5 i 16.4, del 
Decret de 24 d'octubre pe 1995, del Govern 
Valencia pel qual s'aprova el Text Refós de la 
Llei de la Funció Pública Valenciana, Decret 
33/1999 del Govern Valencia pel qual 
s'aprova el Reglament de Selecció, Provisió 
de llocs de treball del personal comprés dins 
de l'ambit d'aplicació de la Llei de la Funció 
Pública Valenciana, art. 2l .l .g) i h), 90 91, 
100, 101 , 102 i 103 de la Llei 7/1985 de 2 
d'abril Reguladora de les Bases de Regim 
Local, i art. 177 de Reial Decret Legislatiu 
781/1986 pel qual s'aprova el Text Refós de 
les Disposicions Legals vigents en materia 
de Regim Local. 
TERCERA.- REQUISITS DELS ASPIRANTS. 
Per a ser admesos al procés de selecció els 
aspirants hauran de reunir els següents 
requisits en la data d'expiració del termini 
assenyalat pera la presentació d'instancies 
Tindre la nacionalitat espanyola, d'algun 
deis estats membre de la Unió Europea o 
estrangera en els termes establerts a l'a rt. 57 
de la Llei 7/2007, de 12 d'abril, de I'Estatut 
Basic de I'Empleat Públic. 
Tindre complits 16 anys, i no excedir de 
l'edat maxima de jubilació for~osa. 
Tindre la corresponent titulació pera exercir 
la docencia deis cursos als quals s'opta, 
segons la següent classificació: 
Cursos Bloc 3: estar en possessió d'una 
Diplomatura i/o Llicenciatura relacionades 
ambla materia a impartir. 

Tindre la capacitat funcional per al 
desenvolupament de les tasques própies 
deis llocs que es convoquen. 
No haverestat separat mitjan~ant expedient 
disciplinari del servei de qua lsevol de 
les Administracions Públiques o deis 
órgans constitucionals o estatutaris de 
les Comunitats Autónomes, ni trobar-se 
en inhabilitació absoluta o especial per a 
ocupacions o carrecs públics per resolució 
judicial, per a l'accés al cos o escala de 
funcionari, o pera exercir funcions similars 
a les que es desenvolupen en el cas de 
personal laboral, el qual haja estat separat o 
inhabilitat. En el cas de ser nacional d'un altre 
Estat, no trobar-se inhabilitat o en situació 
equivalent ni haver estat sotmes a sanció 
disciplinaria o equivalent que impedisca, en 
el seu Estat, en el mateixos termes, l'accés a 
l'ocupació públ ica. 
QUARTA.- PUBLICITAT DE LA 
CONVOCATORIA 1 BASES. Les bases una 
vegada aprovades i la convocatoria, es 
publicaran íntegrament en el Setmanari 
d'lnformació Local i en el Tauler d'anuncis 
de I'Ajuntament de Vinarós. 
QUINTA.- PRESENTACIÓ D'INSTÁNCIES. l. 
En les instancies els aspirants sol-licitaran 
prendre part en la convocatoria, hauran 
de manifestar que reuneixen totes i cada 
una de les condicions exigides en la base 
tercera i es comprometran a acreditar
los documentalment quan els fóra exigit. 
Es dirigiran a !'alcalde de la Corporació i 
es presentaran en el Registre General de 
I'Ajuntament o de qualsevol de les formes 
previstes en l'article 38.4 de la Llei 30/1992 
de Regim Jurídic de les Administracions 
Públiques i Procediment Administratiu 
Comú. 
2. El termini de presentació i instancies sera 
de S di es habils comptats a partir del següent 
al de la publicació de la convocatoria en el 
Setmanari d'lnformació Local. 
3. Amb la instancia s'acompanyaran els 
següents documents: 
• Fotocopia del DNI o NIE en el cas de 
estrangers. 
• Fotocopia de la titulació requerida. 
·Currículum vitae. 
• Documents acreditatius del merits a que 
fa referencia la base octava per mitja de 
fotocop ia degudament compulsada. No es 
podran considerar més merits que els que 
s'aporten en aquest moment. Les persones 
que hagen concorregut a la borsa de treba/1 
que ha estat vigent durant els anys escolars 
2005/2006 i 2006-2007, i així ho facen constar 
expressament en la instancia, només cal 
que aporten /'acreditació d'aquel/s merits 
que amplíen els queja es traben en poder del 
Canse// Municipal FPA. 
• Projecte del curs a impartir en la que 
s'haura de reflectir: 
l. Objectius a aconseguir 
2. Activitats. 
3. Metodologia 
4. Recursos necessaris 
SEXTA.-ADMISSIÓ D'ASPIRANTS.l. Expiratel 
termini de presentació d 'instancies, !'Alcalde 
dictara una resolució en el termini maxim 
de deu dies naturals declarant aprovada la 
llista provisional d'admesos i exclosos. En la 
dita resolució que es publicara en el Tauler 
d'Edictes de I'Ajuntament s'indicara la causa 
de l'exclusió, concedint un termini de 3 
dies habi ls per a esmena de detectes, si és 
el cas. Finalitzat el termini I'Aicaldia dictara 
una resolució aprovant la llista definitiva 
d'admesos i exclosos. 
2. Les resolucions que aproven la llista 
provisional, llista definitiva i successives 
crides als aspirants es publicaran únicament 
en el Tauler d'Anuncis de I'Ajuntament. 

En la mateixa resol u ció I'Aica Id e determinara 
el lloc i data de la constitució del Tribunal 
qualificador i la seua composició. La 
designació deis membres del Tribunal 
incloura la deis suplents. 
SEPTIMA.- COMPOSICIÓ DEL TRIBUNAL. El 
Tribunal qualificador designat per !'Alcalde 
estara integrat pels membres següents: 
President: Untreballadoren regimfuncionari 
o laboral, designat perla Corporació. 
Secretari: El de la Corporació o funcionari 
d 'aquesta en qui delegue. 
Vocals: 
- La coordinadora EPA o personal laboral 
que la substitüisca. 
- Un treballador contractat en regim laboral 
o funcionarial. 
- Un/a treballador/a del Centre de Formació 
de Persones Adultes "Liibertat" de la 
General itat Valenciana. 
La designació deis membres del tribunal 
incloura la deis respectius suplents. 
Tots els membres del tribunal, indos el 
secretari, tindran veu i vot. 
La pertinen~a als órgans de selecció és a 
títol individual i no es pot dur a terme en 
representació o per compte de ningú. 
OCTAVA.- SISTEMA DE SELECCIÓ. El sistema 
de selecció es realitzara per concurs: 
Merits a valorar 
Es valorara conforme al següent barem: 
1 Experiencia: es valorara atenent-se 
principalmentalfetd'haverrealitzatfuncions 
iguals o similars a les que haura d'exercir en 
l'ambit de la Formació de Persones Adultes 
o en la materia sobre la qual va a impartir el 
curs, fins un maxim de 2'5 punts, valorats de 
la següent manera: 
- Per funcions similars a les que haura exercir, 
en el ambit de la docencia amb persones 
adultes en I'Administració Pública, a raó de 
0'1 punts per cada 1 O hores de docencia. 
- Perfuncions similars a les que deura exercir, 
en l'ambit de la docencia amb persones 
adultes en !'empresa privada, a raó de 0'05 
punts per cada 1 O hores de docencia. 
- Per experiencia en la materia sobre la qual 
va a impartir un curs, fins un maxim de 0'25 
punts. 
2 Titu/acions: Només es valoraran les 
titulacions oficia ls diferents de les al·legades 
com a requisit d 'accés. Per al supósit de 
Diplomatura o Llicenciatura o Formació 
Professional, hauran d'estar relacionades 
amb les funcions del lloc a ocupar. La 
valoració maxima sera de 3 punts. 
• Llicenciatura (o equ ivalent) 2'5 punts 
·Diplomatura (o equivalent) 2 punts 
• Batxillerat o FP 11 (o equivalent) 1 'S punts 
• Graduat escolar o FP 1 (o equivalent)l punt 
• Curs d'Aptitud Pedagógica 0'3 punts 
• Altres cursos oficials de Formació de 
Formadors 0'2 punts 
• Cursos relacionats amb les funcions a 
desenvolupar: Fins a 0'5 punts, d'acord amb 
el següent criteri: 
- Més de 200 hores: 0'3 punts 
- De 101 a 200 hores: 0'2 punts 
- De 20 a 100 hores: 0'1 punts 
Peral supósit de Llicenciatura, Diplomatura, 
Batxillerat (o FP 11), Graduat Escolar (o FP 1), o 
les seues equivalencies, només es puntuara 
el nivell més alt obtingut. L:equivalencia 
s'haura d'acreditar mitjan~ant certificació 
expedida per l'organisme competent. 
3. Projecte : es valorara la presentació del 
projecte per al curs al que opta, fins un 
maxim de 3 punts. Es valorara, a més a més 
deis continguts previstos peral curs, que la 
metodologia contemple la implicació en 
el projecte general del Centre de FPA i les 
seves activitats transversals. En els casos en 
els que es crega necessari sera possible la 
realització d'una entrevista als candidats. 

4. Valencia: es valorara el estar en possessió 
deis nivells oficials de la Junta Qualificadora 
de Coneixements de Valencia o equivalents 
fins un maxim d'l punt. Només es puntuara 
el nivell més alt acreditat: 

- Nivell Oral 
- Nivell Elemental 
- Nivell Mitja 
- Nivell Superior 
- Mestre de valencia 

0'2 
0'4 
0'6 
0'8 

El Tribunal resoldra els dubtes que 
sorgisquen de la seua aplicació i podra 
prendre els acords que corresponguen per 
a aquells supósits no previstos en les bases. 
El Tribunal qualificador es reserva el dret a 
declarar desertes les vacants, si no s'aprecien 
merits suficients. En qualsevol cas sera 
necessari obtenir una puntuació mínima 
d'1'5 punts en l'apartat Projecte per tal 
de poder accedir a la Borsa de Treball. 
NOVENA.- BORSA DE TREBALL. Acabada 
la qualificació deis aspirants el Tribunal 
publicara la relació d'aspirants proposats 
per a incloure en la Borsa de Treball. En 
cas d'empat en les puntuacions final s, es 
donara preferencia als aspirants que hagen 
obtingut major puntuació en l'apartat de 
Projecte. 
Mitjan~ant Decret de I'Aicaldia es constituira 
la Borsa de Treball. 
La creació d'aquesta Borsa de Treball 
anul·lara qualsevol existent al respecte amb 
anterioritat. 
El funcionament de la Borsa se subjectara a 
les següents normes: 
l.La inclusió en la borsa es fara pel període 
maxim de dos anys escolars, corresponents 
als períodes 2007/08 i 2008/09, prorrogables 
un any escolar més. Les contractacions es 
realitzaran cada any escolar per rigorós 
ordre de borsa. 
2. Les persones que siguen contractades per 
impartir un curs, passaran a l'ú ltim lloc de la 
borsa pera aquel l any escolar. lgualment es 
procedira respecte de les persones que no 
accepten !'oferta de treball. Les persones 
que renuncien al seu lloc de treball un cop 
iniciades les seues activitats, quedaran 
excloses de la borsa. 
3. Cada any escolar es configurara la borsa 
conforme a la seua disposició inicial. 
4. Per a la resta d'aspectes relatius al 
funcionament de la borsa no previstos en 
aquestes bases, s'aplicara supletóriament el 
previst en I'Ordre de Conselleria de Justicia i 
Administracions Públiques de 17 de gener 
del2006 (publicada en el DOGV núm. 5184, 
de data 25 de gener de 2006). 
L:Ajuntament es reserva la facultat de deixar 
sense efecte la borsa dins el període peral 
qual s'estableix la mateixa. 
NOVENA.- NORMATIVA SUPLETORIA. En 
tot alió no disposat en les presents bases 
s'atendra ajustar-se al que establisquen les 
Bases Generals vigents aprovades pel Pie de 
la Corporació de I'Ajuntament de Vi na ros. 
DESENA.- RECURSOS. Contra la Resolució 
aprovatória d'aquestes bases, que posa fi a 
la via administrativa, procedeix interposar 
recurs contenciós administratiu davant el 
Jutjat Contenciós Administratiu de Castelló, 
en el termini de dos mesos a comptar des 
del dia següent de la seua publicació. 
Alternativament i de forma potestativa, es 
pot interposar recurs de reposició davant el 
mateix órgan que l'ha dictat, en el termini 
d'un mes a comptar des del dia següent de 
la seua publicació. 

Vinarós, 26 de novembre de 2007 
LAica/de 

Jorge L. Romeu Llorach 



26 de novembre de 2007. 

• Aprovació de la sol-licitud de Juan José Figuerola 
Agramunt per a l'anul·lació i devolució de taxes 
urbanes per escombraries. 

• Aprovació de la sol-licitud de Julián Guimerá 
Beltrán per a l'anul·lació i devolució de taxes 
urbanes per escombraries. 

• Aprovació de la liquidació de les despeses en 
execució subsidiaria perla retirada de cobriment en 
celobert al carrer No u, 1 per un total de 119,78 €. 

• Aprovació de la pro posta de prórroga del contracte 
de pólissa d'asseguran¡;:a de responsabilitat civil 
de I'Ajuntament de Vinarós (exp. gen erais 1 0/05) 
per un total de 47.000 €. 

• Aprovació de la !licencia d'obres sol-licitada per Juan 
Sebastián Roig García pera la modificació de planta 
baixa i addició de planta primera d'un habitatge 
unifamiliar al'llat al carrer del Saldonar U, 4. 

• Aprovació de la !licencia d'obres sol-licitada per 
Michael Bebert per a l'ampliació d'habitatge 
unifamiliar a·(lla t existent al carrer del Saldonar U, 

60. 

• Aprovació de la !licencia d'obres sol-licitada per 
Desarrollos Inmobiliarios Levante 2003 SA per a 
la construcció d'edifici de 49 habitatges, locals i 
garatges al carrer de lecla. 

• Aprovació de la !licencia d'obres sol-licitada per 
lngsoma Dos SA pera la construcció de projecte 
basic de 70 habitatges, urbanització, comercials i 
garatge a les parcel·les B-1 i B-2 sector SUD 18. 

Aprovació de can vi de titularitat en !licencia d'obres 

concedida amb data 9 de julio! de 2007 a nom de 
Proyectos Fitap, SL al carrer de les Salines E. 

· Regidoria d'lndústria i Comer~ 

La Regidoria d'lndústria i Comer¡;: de I'Ajuntament 
de Vinarós informa que, en el BOE número 267 
de 7 de novembre de 2007 s'ha publicat el RD 
1472/2007, de 2 de novembre del Ministeri 
d'Habitatge, pel qual es regula la renda basica 
d'emancipació deis jovens. 
S'estableix un conjunt d'ajudes di rectes de I'Estat 
destinades a donar suport económic peral 
pagament de l'arrendament de l'habitatge. 
Pera beneficiar-se d'aquestes ajudes s'exigeix el 
compliment deis següents requisits: 

l. Ten ir entre 22 i 30 anys 
2. Ser titular d'un contracte d'arrendament 

de l'habitatge destinat a residencia 
habitual i permanent. 

3. Disposar d'una font regu lar d'ingressos 
bruts anuals inferiors als 22.000 €. 

4. Posseir la nacionalitat espanyola o 
d'algun deis estats membres de la 

L'Ajuntament informa 

Regidoria de Participació Ciutadana 

Edifici Pirulí. 2a planta 

Horari: 
Dilluns, dimarts i divendres de 10.30 a 14.00 h 

Dimecres i dijous de 17.30 a 20.30 h 

Tel.: 900 50 63 76 
participacio@vinaros.org 

-

Unió Europea, o de I'Espai Económic 
Europeu, o, en el cas deis estrangers 
no comunitaris, tenir residencia legal i 
permanent a Espanya. 

Les ajudes consisteixen en: 

l. Una quantitat mensual de 21 O € ambla 
finalitat de facilitar el pagament de les 
des peses relacionades amb ellloguer de 
l'habitatge habitual. 

2. Una quanti tat única de 120 € si es 
constitueix un aval amb un avalador 
privat coma garantia de l'arrendament. 

3. Un préstec, sen se interessos de 600 €, 
amb les condicions establertes a l'article 
3.1 e) de l'esmentat Reial Decret. 

Pera més informació podeu consultar la següent 
adre¡;:a: www.alquilerjoven.es 

La Regidoria de Benestar Social informa 

de la posada en marxa del 

Servei Municipal d'Atenció a 
Persones en Situació de 

Dependencia 
Serveis Socials 

Plac;:a de Sant Antoni, 19 

Tel. 964 45 00 75 
VI NA ROS 

. , Regidoria de Benestar Social 
~~t~~-~~3~~;;;~¿.,-.. 1;~ L;eguip Social_~e_aseJnfor:rna: 

' < »• ,:;~03:.> ;. J:"~ ~ _, t,' -~ ~ ~ _ «>~ ~ ~ ~~r "'-" 

Nom del procediment: Sol·licitud de reconeixement de complement als titulars de 
pensions no contributives que visquen en habitatges de lloguer 
Presentació de les sol·licituds: Per a més informació i tramitació de les sollicituds poden 
dirigir-se a I'Equip Social de Base de I'Ajuntament de Vi na ros, pla<;:a de Sant Antoni, 19. 
Tel. 964 45 00 75 
El termini finalitza el 31 de desembre de 2007. 

Procedimiento: Licencia ambiental de acuerdo con 
la Ley 2/2006 de 5 de mayo de Prevención de la 
Contaminación y Calidad Ambiental 
Solicitante: David Martínez Torres 
Registro de entrada: 18669 07/11/07 
Expediente núm .. 18669 
Actividad: Bar 
Emplazamiento: avda. Libertad 19 Bis 

Procedimiento: Licencia ambiental de acuerdo con 
la Ley 2/2006 de 5 de mayo de Prevención de la 
Contaminación y Calidad Ambiental 
Solicitante: VINACASTE S.L. 
Registro de entrada: 18405 02/11/07 
Expediente núm.: 18405 
Actividad: Concesionario de coches-OPEL 
Emplazamiento: Ctra. Ulldecona 20 nave A 

De conformidad con lo establecido en el artículo 50 de la ley 2/2006 de 5 de 
mayo, de prevención de la contaminación y calidad ambiental, el procedimiento 
de referencia se somete a información pública por plazo de 20 días, para que 
las personas físicas o jurídicas, asociaciones vecinales y cuantos lo consideren 
oportuno, formulen las alegaciones que tengan por convenientes. 
Los expedientes se podrán examinar en el departamento de actividades de 
este Ayuntamiento, durante las horas de 10 a 14 horas. 

Presentado Estudio de Detalle por la mercantil 
RAMONA PLA RIBERA en la Cala Puntal O, 39. 

Presentado Estudio de Detalle por la mercantil 
MANUEL PABLO VIVES en Boverals RR. 

Presentado Estudio de Detalle por la mercantil 
MARCOS JOVANI AGRAMUNT en Boverals NN. 

En atención con lo dispuesto en los arts. 190,191 y 192 del Reglamento 
de Ordenació>> y Gestión Territorial Urbanística, Decreto 67/2006, y en 
cumpl imiento de los arts. 79 y 90 en relación con el art, 83.2.a de la LUV 
16/2UUS, se somete el mismo a información pública durante un plazo de un 
mes a contar desde el siguiente a su publicación en el DOGV, para formular 
las alegaciones que se estimen oportunas. 

Edicto de información pública 

PROYECTO DE URBANIZACIÓN DEL SUR 13 
URBANIZADOR: CALVIGA SA 

Visto el proyecto de urbanización aportado por la 
mercantil CAVILGA SA, en su condición de urbanizadora 
del Suelo urbanizabie Residencial SUR13 
Visto el Informe emitido por la Técnico de 
Administración General, del que se concluye que de 
conformidad con la Disposición Transitoria Cuarta apdo. 
1 o del Reglamento de Ordenación y Gestión Territorial 
y Urbanística Valenciana 67/2.006 , modificado por 
el Decreto 36/2.007, le será d.e apl icación el régimen 
jurídico de la Ley Urbanística Valenciana 16/2.005 en 
cuanto a la tramitación y aprobación del proyecto 
de urbanización, cuando se hubiere presentado 
anteproyecto junto con la alternativa técnica o cuando 
de la aprobación del instrumento de planeamiento se 
deriven modificaciones en el mismo. 
En uso de las Facultades conferidas por la Legislación 
Local 
RESUELVO 
Someter a información Pública el Proyecto de 
urbanización del Suelo urbanizable Residencial 
SUR 13, durante el periodo de un mes mediante 
edicto publicado en el Diario Oficial de la Generalitat 
Valenciana, durante el citado plazo se podran presentar 
alegaciones y /o reclamaciones. 
Trascurrido el citado plazo sin que se hayan presentado 
alegaciones el proyecto se entendera definitrvamente 
aprobado. 
Lo que se hace público conforme a lo establecido en 
el art. 152 y concordantes de la Ley 16/2.005 de 30 de 
diciembre de la Generalitat Valenciana y articulos 346 
y 351 del Decreto 67/2.006 de 12 de mayo, del Consell 
de la Generalitat, por el que se aprueba el Reglamento 
de Ordenación y Gestión Territorial y Urbanística. 
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L'A·untament informa 

Punt d'lnformació Cadastral 
Planta baixa de I'Ajuntament 

Horari: de dilluns a divendres de 1 O a 14 hores 

S'ofereixen els següents serveis: 

1. Consulta lliure i certificació electrónica de dades 
cadastrals no protegides i de cartografia digital. 

2. Consulta i certificació electrónica per als titulars 
cadastrals de les dades protegides, relatives als 
béns immobles de la titularitat. 

Certificació negativa de béns immobles o de la 
circumstimcia de no figurar coma titular cadastral, 

relativa al mateix sol·licitant. 

L'Ajuntament informa 

A partir del dilluns 19 de novembre no es permetra 
aparcar a la plac;a Parroquial, ja que s'habilitara com 
a zona de carrega i descarrega de la zona comercial, 
degut a les obres de remodelació deis carrers de I'Angel 
i passeig marítim. 

L'Ajuntament informa 

Piuquing c/Pilar 
(Complex Miralles) 

GRATU'iT 
Entrada i sortida 

pel c/del Pilar 

Obert des del dia 24 de setembre 
en període de proves 

De dilluns a dissabte 
de 8.30 a 20.00 h 

1 desembre 2007 

Ajuntament de Vinaros 

Patronat Municipal de Turisme 

Convocatoria deis llocs de venda de productes d'artesania 
pera la temporada de Nadal 2007 

1. El mercat se subjectara a les següents condicions: 
Dates: Del 15 de desembre de 2007 al 6 de gener de 
2008. 
Lloc: Pla~a Sant Agustí o lloc habilitat a l'efecte. 
Places vacants: 1 O, de 4 m x 1m 
Horari: de les 18:00 ha les 22 h 
Productes: Artesania i manualitats (cuir, ceramica, 
etc.) 

2. El període de presentació d'instancies sera el següent: 
Del26 de novembre al 3 de desembre de 2007. 

3. La documentació a aportar sera la següent, mitjan~ant 
original o copia compulsada: 

-Fotocopia del DNI (o NIE) de la persona que sol-licita ellloc. 
- En el cas d'estrangers, documentació acreditativa d'haver 
obtés els corresponents permisos de Residencia i Treball per 
compte propi. 
- Document que acredite trabar-se d'alta de les obligacions 
ambla Seguretat Social i al corrent del pagament de la quota. 
- Documentació que acredite estar al corrent de les obligacions 
tributaries locals. 
- Relació deis productes que seran posats a la venda. 
- Acreditació del pagament de la taxa. 

4. En cas que hi haguera més sol ·licituds que places ofertades, 
la distribució de llocs es fara per sorteig. 

5. Els anuncis es realitzaran al Tauler d'Edictes de la Corporació. 

Tramitació 
de la Targeta Da u rada 

Es comunica a les persones interessades a obten ir la targeta da u rada 
per poder accedir al transport públic urba de manera gratülta, que la 

tramitació durant el proper trimestre es dura a terme els següents dies: 

Desembre: dimarts, dia 4 
Gener: dimarts, dia 8 

Requisits: 
Estar empadrona! a Vinarós. 

nndre 65 anys complits. 
Presentar el DNI original. 

U oc: Regidoria de Benestar Social, pi. de Sant Antoni, 19-baixos 

Horari: de 10.00 ha 13.00 h 

L'Ajuntament informa 

AJUNTAMENT DE VINARÓS 
OFICINA DETURISME 

Curs: MANIPULADOR$ D'ALIMENTS 
Dia: 30 de gener de 2008 

Hora: de 9.00 a 13.00 
Lloc: Casa de la Cultura (av. Llibertat) 

lnscripcions: Oficina de Turisme de Vi na ros 
GRATUIT 



ESQUELES 

ESQUELES .¡¡. 

lr:ogod a Dios por el olmo de 

D. Isidro José Giménez Bernal 
DIRECTOR OFICINA BANCO PASTOR DE VINARÓS 

Que falleció cristianamente en Vinarós 
el 25 de Noviembre de 2007, a los 47 años de edad. 

E.P.D. 
La dirección y Empleados del Banco Pastor ruegan 

una oración por el eterno descanso de su alma. 

Vinarós1 Diciembre 2007 

PUBLICITAT 

6) FUNERARIA JULIAN \© TANATORIO SAN SEBASTIAN 

Frente Plaza de Toros Vinaros , 
TELEFONO 24 HORAS 

964 41 09 09 
Móvil 608 66 20 39 

AGENCIAS EN TODA LA PROVINCIA 
SERVICIOS PARTICULARES Y DE COMPAÑÍA 
PRESUPUESTO SIN COMPROMISO 

El Diariet 

1 desembre 2007 

ANIVERSARIS .¡¡. 

ir, 0° Aniversario de 

Ramón Miras Rodríguez 
Que falleció cristianamente en Vinares 

el día 1 de Diciembre de 19971 o los 66 años de edad. 

E.P.D. 

TU ESPOSA, HIJAS Y HIJOS POLÍTICOS, 
NIETOS Y NIETAS NO TE OLVIDAN. 

Vinorós, Diciembre 2007 

íf 1 ° Aniversario de 

Manolo Balaguer Baila 
Que falleció cristianamente en Vino ros 

el día 1 de Diciembre de 20061 o los 55 años de edad. 

E.P.D. 

TU ESPOSA/ HIJA, MADRE, HERMANO, CUÑADOS, SOBRINAS Y 
DEMÁS FAMILIA RUEGAN LE TENGAN PRESENTE EN SUS ORACIONES. 

Se celebrará uno Miso Aniversario Hoy Sábado 
en lo Parroquia de Santo Magdalena o los 7,30 horas de lo moñona. 

Vinorós, Diciembre 2007 

Enrique Esteller Esteller 
3er Aniversari de 

2 ·1 2 -2004 

11 El teu record, ens ompli 
el cor de joia 11 

Esposa, filies i gendres, famil ia i amics. 
Missa aniversari el 2 de desembre a la 

Parroquia de I'Església Arxiprestal, a les 10:30 hores. 

Vínaros1 Desembre 2007 

http:/ /news.vinaros.net 



HORARI DE GUARDIES ..IL 
de 8 a 24 hores · Fora d'aquest horari , ... 

contacteu amb la Policia Local : Tel. 964 407 704 

1 de desembre GUIMERÁ pl. Parroquial, 11 

2 de desembre ADELL av. Pius XII (cant. Picasso) 

3 

4 

5 

6 
7 

de desembre SANZ 

de desembre VALLS 

de desembre MATE U 
de desembre TORREGROSA 

de desembre MARTÍNEZ 

Ajuntament 
Aigües de Vinarós 

Ambulatori 

Biblioteca 

Casal Jove 

Contribucions 

Cultura 

Ecoparc 1 Recollida de mobles 

Emergencies 
Escala d' Art 

Escala de Música 

FPA 

Gas buta 
Guardia Civil 

Hisenda 

Hospital (centraleta i habitacions) 

Hospital (cita previa) 

lnfodona 

lnformació i Turisme/OMIC 

INSS (Seguretat social) 

ITV 

Participació Ciutadana 

Patronal d'Esports 

Patronal de Turisme 

Policia local 

PROP 

Radio Taxi Vinarós 
Recollida d'animals perduts 

Registre civil 

Registre de la propietat 

SERVEF (Oficina d'ocupació) 

Serveis Socials 

HORARI DE MISSES 

c. Pon!, 83 

zona turística nord 
c. Sant Francesc, 103 

av. Uibertat, 9 

av. Pais Vatenciá, 15 

964 40 77 00 
964 40 77 67 

964 45 34 00 
964 45 95 90 

964 40 0314 

964 45 47 52 

964 40 79 61 
964 40 78 03 

112 

964 45 38 02 

964 45 62 03 
964 45 30 44 

964 44 11 24 

964 40 71 40 

964 40 22 11 

964 47 70 00 
964 47 71 60 

964 45 64 52 

964 45 33 34 

964 4513 50 

902 12 00 13 

900 50 63 76 

964 45 46 08 

964 45 52 53 
964 40 77 04 

964 456 234/012 

964 45 51 51 

964 45 00 07 

964 45 28 77 
964 4518 14 

964 45 05 16 

964 45 00 75 

Parroquia arxiprestal de I'Assumpció: laborals: 9.00 i 19.00 h. 
Festius: 9.00, 1 0.30, 12.00 i 20.00 h 
Convent Divina Providencia: Laborals: 19.30 h. Festius: 9.30 h 
Parroquia de Santa Magdalena: Laborals: 8.30 i 19.30 h. 
Dissabte: 19.30. Diumenge: 9.00, 11.30 i 19.30h 
Sant Roe: Dissabte: 20.30h Uuliol i agost) 
El Carme deis Mariners: Festius: 10.15 h 
Residencia de Sant Sebastia: Laborals: 9.00 h. Festius: 10.00 h 
Església Evangelica (St. Josep 69): Diumenges: 11 .00 h, 
Dimarts estudi biblic: 20 h 
Església Evangelica (av. Tarragona): Dijous: 20.30 h. 
Diumenge: 18.00 h 

TRENS A BARCELONA 

AUTO BU SOS 
• VINARÓS- BARCELONA 
De dilluns a divendres: 5.55, 6.55, 8.35, 13.15, 15.15 i 17.15. 
Cap de setmana i festius: 6.55 i 17.15 
BARCELONA- VINARÓS 
De dilluns a divendres: 10.00, 13.00, 15.00, 16.30, 18.00, 19.30 i 21.30. 
Dissabtes: 11.00,16.30 i 21.30 Diumenges i festius: 11.00 i 21.30. 
Parada: Av. Llibertat 

o ~ 1!. ;mprr: ,,. a/ Ielfmln. :/02 11 98 14 · HIFE 

• VINARÓS-CASTELLÓ 
Per autopista diari: 8.30, 15.00 i 22.00 (Av. Llibertat i Hospital) 
Per N-340 de dilluns a dissabte: 8.20, 13.20 i 19.05 (Av. Picasso) 
Per N-340 diumenges i festius: 13.20 i 18.50 (Av. Picasso) 
Tots els autobusos surten 1 O m in. abans del pare de les Caterinetes 
CASTELLÓ-VINARÓS 
Per autopista diari: 6.20, 13.00 i 20.10 (arribada Hospital, Picasso). 
Per N-340 de dilluns a dissabte: 8.15, 13.20 i 19.00 (arribada Av. 
Picasso). 
Per N-340 diumenges i festius: 8.50 i 16.20 (arribada Av. Picasso) 

~, r 9& O UTOS [ EHR J ·o 

• VINARÓS-MADRID 
Diari: 9.45 
Diumenges: 9.45 i 22.15 
MADRID-VINARÓS 
Diari: 15.00 
Dissabtes: 1.00 i 15.00 
Parada: Av. Llibertat 
r:or - sen.,Jte e n tel'fr"· 902 02 09 99 ·AUTO RES 

• VINARÓS-SARAGOSSA 
Diari: 7.00 i 15.30 
SARAGOSSA-VINARÓS 
Diari: 10.45 i 15.30 
Parada: Av. Llibertat 
C n w sem re 1'>• ·anal te.~ton 902 11 98 14 HIFE 
• VINARÓS-CASTELLÓ (continua a Valencia) 
De dilluns a divendres: Vinarós 7.30, Castelló 8.45, Valencia 9.45 
Dissabtes: Vinarós 7.30, Castello 9.30,Valencia 10.30 
• VALENCIA-CASTELLÓ-VINARÓS 
De dilluns a divendres: Valencia 13.30, Castelló 15.00, Vinarós 17.00 
Dissabtes: , Valencia 14.00, Castello 15.00,Vinarós 17.00 
• VINARÓS-TORTOSA 
De dilluns a divendres: 5.55, 7.00, 7.45, 10.30, 13.00, 15.00, 15.30, 
17.00, 18.00, 19.00 i 19.45 
Dissabtes: 7.00, 7.45, 9.00, 10.30, 15.30, 17.00 i 18.30 
Diumenges i festius: 7.00, 9.00, 15.30 i 17.00 
TORTOSA-VINARÓS 
De dilluns a divendres: 6.15, 8.25, 11.30, 13.15, 14.25, 14.30, 
14.45, 17.30, 19.00, 19.05, 19.45, 21.15 i 23.15 
Dissabtes: 6.15, 8.25, 10.35, 13.15, 14.25, 17.00, 19.00 i 19.05 
Diumenges i festius: 10.35, 13.15, 14.25, 18.30, 19.00 i 19.05 
Parada: Av. Llibertat 

~.,, r~ sem(lfl •r3r '"' Q0211 98 14 HIFE 
• VINARÓS-ULLDECONA-STA. BARBARA-TORTOSA 
De dilluns a divendres: 8.45 
TORTOSA-STA. BARBARA-ULLDECONA-VINARÓS 
De dilluns a divendres: 14.45 
• VINARÓS-ULLDECONA-LA SENIA-ROSSELL 
De dilluns a divendres: 12.30 i 17.00 
ROSSELL -LA SENIA-ULLDECONA-VINARÓS 
De dilluns a divendres: 6.17 i 7.30 
Parada: Av. Lliberlat 

• VINARÓS (AV. PICASSO) • ST. MATE U· CATÍ · De dilluns a divendres no festius ·AUTOS MEDITERRÁNEO 

VINARÓS HOSPITAL ST. JORDI TRAIGUERA CANET LAJANA ST. MATEU XERT ANROIG CATÍ 

8.00 

13.30 

16.00 

18.15 

8.05 

13.35 

16.05 
18.20 

8.20 
13.50 

16.20 

18.35 

8.30 
14.00 

16.30 

18.45 19.00 

8.35 
14.10 

16.40 

19.10 

8.55 

14.35 
16.55 

19.25 

Continua a Morella 
14.20 

Continua a Morella 

19.45 19.50 20.00 

CATÍ- ST. MATEU • VINARÓS (AV. LLIBERTAT 1 CATERINETES) · De dilluns a divendres no festius ·AUTOS MEDITERRÁNEO 

CATÍ ANROIG XERT ST. MATEU CANET LAJANA TRAIGUERA ST. JORDI HOSPITAL VINARÓS 
6.30 6.40 6.45 7.00 7.25 7.35 7.40 7.45 8.00 8.10 

Sortida de Morella 8.00 9.00 9.15 9.25 9.35 9.50 10.00 

Sortida de Morella 16.00 

14.45 

17.00 

15.00 
17.15 

15.10 

17.25 

15.20 

17.35 

15.35 

17.50 

15.45 

18.00 

AUTOBUSOS VINAROS • BENICARLÓ • PENÍSCOLA 
• VINARÓS (Església)-BENICARLÓ-PENÍSCOLA 

6.45, 7.30, 8.00, 8.30, 9.00, 9.30, 10.00, 10.30, 11.00, 11.30, 12.00, 
12.30, 13.00, 13.30, 14.00, 14.30, 15.00, 15.30, 16.00, 16.30, 17.00, 
17.30, 18.00, 18.30, 19.00, 19.30, 20.00, 20.30, 21.00, 21.30 i 22.00 

le.,, ~ w p, ,.,¡e: 

AUTOBUSOS URBANS 
• ZONANORD 
O LLU A DI ·~ ORES 
Vinaros (Av. Picasso per Llibertat)- Zona nord (Oeveses): 8.20, 
9.00, 9.40, 10.20, 11.00, 11.40, 12.20, 13.00, 13.40, 14.20, 15.00, 
15.40, 16.20, 17.00, 17.40, 18.20, 19.00, 19.40, 20.20 i 21.00 
Zona nord (Oeveses)- Vinaros (Església): 7.30, 8.40, 9.20, 10.00, 
10.40, 11 .20, 12.00, 12.40, 13.20, 14.00, 14.40, 15.20, 16.00, 16.40, 
17.20, 18.00, 18.40, 19.20, 20.00, 20.40 i 21 .20 
DISSABTE OIUMENGE 1 FESTIUS 
Vinaros (Av. Picasso per Llibertat)- Zona nord (Oeveses): 9.30, 
10.40, 11.50, 13.00, 16.30, 17.40, 18.50 i 20.00 
Zona nord (Oeveses)- Vinaros (Església): 9.50, 11 .00, 12.10, 
13.20, 16.50, 18.00, 19.10 i 20.20 

ls au 1"u 

PENÍSCOLA-BENICARLÓ-VINARÓS (Av. Llibertat i Caterinetes) 
7.30, 8.15, 9.00, 9.30, 10.00, 10.30, 11.00, 11.30, 12.00, 12.30, 
13.~ 1~~1t~10~1~~1~~1~~1~~ 17.~1~ 
18.00, 18.30, 19.00, 19.30, 20.00, 20.30, 21.00, 21.30, 22.00, 22.30 i 
LJ.c P S uu 1b1 SIIS '81 rl 'f Sj 

• ZONASUD 
DE DILLU S A DI ENDRES 
Vinaros (Església)- Zona sud (Aiguadoliva): 8.20, 9.00, 9.40, 
10.20, 11.00, 11.40, 12.20, 13.00, 13.40, 14.20, 15.00, 15.40, 16.20, 
17.00, 17.40, 18.20, 19.00, 19.40, 20.20 i 21.00 
Zona sud (Aiguadoliva per Colonia Europa)- Vinaros (Av. Llibertat): 
7.40, 8.40, 9.20, 10.00, 10.40, 11.20, 12.00, 12.40, 13.20, 14.00, 14.40, 
15.20, 16.00, 16.40, 17.20, 18.00, 18.40, 19.20, 20.00, 20.40 i 21.20 
DISSABTE, DIUMENGE 1 FESTIUS 
Vinaros (Església)- Zona sud (Aiguadoliva): 9.00, 10.10, 11.20, 
12.30, 17.10, 18.20, 19.30 i 20.40 
Zona sud (Aiguadoliva per Colonia Europa) - Vinaros (Av. 
Llibertat): 9.15, 10.25, 11.35, 12.45, 17.25, 18.35,19.45 i 20.55 

VINARÓS-BARCELONA SANTS BARCELONA SANTS-VINARÓS VINARÓS A CASTELLÓNALENCIA DE VALENCIA - CASTELLÓ - VINAR OS 

7.10 

11 .25 

14.31 

16.38 

18.20 

18.36 

18.53 

21.29 

2203 

Regional 

Arco 

Talgo 

Arco 

Arco 

Talgo 

Regional 

Arco 

Arco 

Diari 8.00 

Diari 9.10 

Diari 10.30 

Diari 12.00 

Diari 15.00 

Diari 16.30 

Diari 18.30 

Diumenge NO 19.17 

Diumenge 

Arco 

Regional 

Arco 

Talgo 

Talgo 

Arco 

Arco 

Reg. Exp. 

Diari 

Diari 

Diari 

Diari 

Diari 

Diari 

Diari 

Diari 

Telefon de confirmació d'horaris: 902 24 02 02 

7.20 

8.28 

9.56 

12.19 

12.50 

13.50 

13.56 

16.48 

18.58 

19.03 

20.57 

Regional 

Regional 

Arco 

Regional 

Arco 

Talgo 

Regional 

Talgo 

Arco 

Regional 

Arco 

De di. a dv. 

Dissabte 

Diari 

Diari 

Diari 

Diari 

Diari 

Diari 

Diari 

Diumenge 

Diari 

10.00 

10.35 

13.08 

15.05 

16.10 

16.55 

17.15 

17.00 

20.05 

20.10 

20.35 

10.43 Arco Diari 

11.32 Regional Diari 

13.52 Talgo Diari 

15.51 Arco Diari 

17.1 O Regional Diumenge 

17.44 Arco Diari 

18.01 Talgo Diari 

17.57 Regional Diari 

20.48 Arco Diumenge NO 

21.02 Reg. Exp. Dissabtes NO 

21.20 Arco Diumenge 



·dental 

Tu mejor regalo 
esta Navidad 

UNA BOCA SANA 

Abrimos SÁBADOS por la mañana 

Plaza Tres Reyes, S Tlf. 964 45 91 65 
""" VINAROS 
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